
UNESCO tarafından Somut Ol-
mayan Dünya Kültürel Miras lis-

tesinde yer alan ve bu yıl 484. kez
gerçekleştirilecek Uluslararası
Manisa Mesir Macunu Festivali
büyük bir coşkuyla kutlanacak. Ko-
ronavirüs ve deprem nedeniyle 4
yıldır düzenlenmeyen festivalde bu
yıl ünlü isimler Manisalılar için en
güzel şarkılarını seslendirecek. 5
gün boyunca sürecek olan etkinlik-
ler 23 Nisan’da başlayacak ve 28
Nisan’a kadar devam edecek. Bir-
birinden ünlü sanatçıların konser-
leriyle renk vereceği ve çeşitli
etkinlikleriyle Manisalıları bir araya
getirecek festivale halkın yoğun ilgi
göstermesi bekleniyor.

ŞENLİKLER 23 NİSAN’DA BAŞLIYOR

15-22 NİSAN tarihleri arasında kutlanan Turizm Haftası se-
bebiyle, İI Kültür ve Turizm Müdürü İbrahim Sudak, Manisa

Turizm İşletmecileri Derneği Başkanı Cihan Dirik, Manisa
Seyahat Acentaları Derneği Başkanı Ramazan Satır, Manisa
Gastronomi Derneği Başkanı Gizem Tarım, Manisa Turizm
İşletmecileri Derneği Yönetim Kurulu Üyeleri Naim Dilki, Suat
Gökbel ve İnanç Atılgan'dan oluşan heyet Vali Enver Ünlü’yü
ziyaret etti. Ziyarette İl Kültür ve Turizm Müdürü Sudak ve be-
raberindeki heyet, Turizm Haftası münasebetiyle Manisa’da
düzenlenecek etkinlikler hakkında Vali Ünlü’ye bilgi verdi. 

DÜZENLENECEK ETKİNLİKLER HAKKINDA BİLGİ ALIŞVERİŞİ YAPILDI

31 MART Mahalli İdareler Seçim-
lerinin ardından Yunusemre Belediye

Başkanı olarak seçilen Semih Balaban’a
ziyaretler devam ediyor. Seçildiği gün-
den bu zamana başkanlık kapısını halka
açan Yunusemre Belediye Başkanı
Semih Balaban’a yerel ve ulusal
basında görev yapan duayen gazeteci-
lerin yer aldığı Manisa Gazeteciler
Cemiyeti Başkanı Ali Filizkan ile yönetim
kurulu üyeleri ziyaret etti. Balaban,
“Siyaset hayatıma başladığım günden
bu zamana kadar her zaman halkın
yanında oldum ve olmaya devam ede-
ceğim. Göreve geldiğimiz ilk gün
halkımıza kapılarımızı nasıl açtıysak,
bundan sonraki süreçte kapılarımız açık
olmaya devam edecek. Bu konuda kim-
senin şüphesi olmasın” diye konuştu.

HALKÇI BELEDİYENİN KAPILARI HERKESE AÇIK
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Dört yıl aradan sonra kutlanacak Mesir Macunu Festivali’ne 484. yılında yıldız yağacak

MESiR FESTiVALi’NE 
YILDIZ YAGACAK!

Festival kapsamında
gerçekleşecek olan konser
programı da belli oldu.
Programa göre 23
Nisan’da Norm Ender, 25
Nisan’da Sefo, 26 Nisan’da
KÖFN ve 27 Nisan’da Kıraç
Cumhuriyet Meydanı’nda
sahne alacak. Konserler
saat 21.00’de başlayacak.

Gazetecilerden Başkan Balaban’a tebrik ziyareti 

Vali Unlü Turizm Haftası’nda konuştu: 
“İlimizin turizm potansiyelini daha ileriye taşımalıyız” 

Aşırı bor içeriyor denilmişti
Manisalı uzman 
tartışmaya son 
noktayı koydu!

CELAL Bayar Üniversitesi Üroloji Ana
Bilim Dalı bölümünde Prof. Dr. olan

Talha Müezinoğlu Beypazarı Maden
Suyunun bor içermesiyle ile ilgili yapılan
eleştirilere sosyal medya hesabından
çarpıcı yanıtlar verdi. İsviçre Federal
Gıda Güvenliği ve Veterinerlik Bürosu,
Beypazarı Maden Suyunun içerisinde
yüksek miktarda bor bulunduğu ve
tüketilmemesi gerektiği uyarısında bu-
lundu.Konu tartışmalara neden olurken,
firma yetkililerinden açıklama geldi.
Yağışlardan oldukça etkilenen yeraltı
kaynak sularının değerlerinin dönemsel
olarak değiştiğini, içeriğindeki mineral
değerlerinin artışlar ve azalmaların da
olağan olduğunu kaydetti. 

Soma’da doğal gaz için güç birliği!
SOMA Belediye Başkanı Sercan Okur,
ilçenin doğalgaz altyapı çalışmaları hakkında

bilgi almak üzere Aksa Doğalgaz yetkilileriyle bir
araya geldi. Toplantıda, Soma'ya yapılan ve
yapılacak olan doğalgaz yatırımları masaya
yatırıldı. Soma'da doğal gaz altyapı çalışmaları,
2020 yılından bu yana düzenli bir şekilde
sürdürülüyor. Yetkililerden alınan bilgilere göre,
son üç yılda toplamda 124 kilometrelik doğal
gaz boru hattı döşendi. 2024 yılı için yapılan
planlamada ise Soma için ise 19 kilometrelik
doğal gaz döşeme öngörülüyor.

SON ÜÇ YILDA 124 KİLOMETRE DOĞAL GAZ HATTI DÖŞENDİ
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TürkİyE’DE 17 Nisan
1940 tarihinde kurulan Yeni
Kuşak Köy Enstitüleri Derneği
kuruluşunun 84. yıldönümünü
kutluyor. Yeni Kuşak Köy Ensti-
tüleri Derneği Manisa Şubesi,
kuruluş yıldönümü etkinlikleri
kapsamında, Manisa’nın Şeh-
zadeler ilçesindeki Cumhuriyet
Meydanı’nda bulunan Atatürk
ve Milli Egemenlik Anıtına çe-
lenk sundu. 

Çelenk sunumunun ardın-
dan Yeni Kuşak Köy Enstitüleri
Derneği Manisa Şube Başkanı
Şevki Öztürk günün anlam ve
önemine ilişkin açıklamalarda
bulundu.

Köy enstitülerinin kurulma-
sıyla birlikte maddi durumu ye-
terli olmayan köy çocuklarının
da eğitim görme imkanına eriş-
tiğini dile getiren Öztürk, “Cum-
huriyet aydınlanması bilincinin
toprağa ekildiği ve en dolgun
başaklarını verdiği gün olduğu
için de aradan 84 yıl geçme-

sine karşın hâlâ göneniyor, hâlâ
sevinçle kutluyoruz. Harp artığı
topraklar üzerine kurulmuş
yoksul Cumhuriyet’imizin ku-
rucu kadrolarının yapacakları
pek çok acil iş vardı kuşkusuz.
Fakat onlar için eğitim, bu ya-
kıcı ihtiyaçlar listesinin ilk sıra-
sında yer alıyordu.
Cumhuriyet’i kuran devrimciler;
geleceğe bilimle, akılla, bilgiyle
yürüyebilmenin ön koşulunun
eğitim olduğunun en başından
beri bilincindeydiler. Köy Ensti-
tüleri; 1936’da Eğitmen Kursla-
rıyla başlayan, 1937’de Köy
Öğretmen Okullarıyla devam
eden ve 17 Nisan 1940’ta çıka-
rılan yasayla ‘Köy Enstitüsü’
adını alan devrimci, aydınlan-
macı bir uygarlaşma ve özgür-
leşme destanının adıdır.
Kurulduğu günden itibaren
genç Cumhuriyetimizin yüz akı
olan Köy Enstitüleri; 1946’da
aydınlanmacı seküler odağın-
dan koparılarak, yolundan sap-
tırılan ve nihayet 1954’te gerici
saldırılara feda edilerek kapatı-

lan; özgün, aşılamayan,
UNESCO tarafından tüm dün-
yaya örnek eğitim modeli ola-
rak önerilmiş bir özgürleşme
pratiğidir. Kurucularını saygıyla
anıyoruz.  84. yılında Köy Ensti-
tüsü imecesinin yaratılmasının
yolunu açan büyük devrimci
Mustafa Kemal Atatürk’ü ve
onun efsane Milli Eğitim Bakanı
Mustafa Necati’yi; Köy Enstitü-
lerinin kurulmasının önünü
açan Cumhurbaşkanı İsmet
İnönü’yü ve Milli Eğitim Bakanı
Hasan-Âli Yücel’i; devrimci eği-
timci İsmail Hakkı Tonguç’u
saygıyla anıyoruz” dedi. 

Öztürk, “Yeni Kuşak Köy
Enstitülüler Derneği’nin her yıl
17 Nisan’da verdiği ‘Aydın-
lanma Onur Ödülü’ bu yıl İzmir
Büyükşehir Belediyesi paydaş-
lığıyla, 19 Nisan’da Ahmed
Adnan Saygun Kültür Mer-
kezi’nde saat 17’den itibaren
başlayan etkinliklerle; felsefe
dünyamızın ışığı İoanna Kuçu-
radi’ye veriliyor. Şair Tuğrul
Keskin’in genel sunumunu üst-

lendiği tören; Prof. Dr. Ayfer
Kocabaş yönetimindeki
YKKED Mandolin Orkestra-
sı’nın sunacağı marşlarla başla-
yacak ve YKKED Genel
Başkanı Gökhan Bal ve İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay’ın açılış konuş-
malarıyla sürecek. Aydınlanma
Onur Ödülü’nün İoanna Kuçu-

radi’ye sunulmasının ardından;
YKKED Kurucu Genel Başkanı
Prof. Dr. Kemal Kocabaş’ın
‘Dünden bugüne YKKED’i ve
Köy Enstitüleri’ni’ anlatan ko-
nuşmasının ardından; Tele1 Tel-
evizyonu Genel Yayın
yönetmeni Dr. Merdan Yanar-
dağ’ın ‘Aydınlanma ve 2024
Türkiyesi’ ile Cumhuriyet Gaze-

tesi yazarı Zülal Kalkandelen’in
‘Türkiye Gerçeği’ adlı konuş-
malarından sonra etkinlik ünlü
Çellist Adasu Akın’ın mini kon-
seri ve ardından Prof. Dr. Oğuz
Makal’ın ‘Gönen Köy Enstitüsü
Aydınlığında Annem Öğretmen
Zeynep Makal’ adlı fotoğraf
sergisiyle son bulacak” diye
konuştu.

Köy enstitüleri kuruluşunu kutluyor

DENETİMLİ Serbestlik kap-
samında bulunan yükümlülerin
rehabilitasyon süreçlerini des-
teklemeyi amaçlayan Özgürlü-
ğün Renkleri projesi devam
ediyor. Manisa Denetimli Ser-
bestlik Müdürlüğü ve Manisa
Fotoğraf Derneği işbirliğinde
gerçekleştirilen projeye İçişleri
Bakanlığı hibe desteği sağlıyor.
Denetimli Serbestlik kapsa-
mında bulunan 200 yükümlü-

nün katılacağı proje kapsa-
mında Temel ve İleri seviye
olmak üzere 2 aşamalı eğitim
programı uygulanıyor. Gezi ve
söyleşilerle de destelenecek
proje Manisa Celal Bayar Üni-
versitesi akademisyenleri tara-
fından da takip ediliyor.
Akademisyenlerin katılımcılara
uyguladığı ilk ve son test ça-
lışmalarıyla boş zaman etkin-
liklerinin denetimli serbestlik
sürecine katkısının tespit edil-
mesi hedeflenen proje uygu-

lama aşamasında ki katılımcı
sayısı bakımından da alanında
bir ilk olacak. 

Yaratıcılığı geliştirmesinden
dolayı bireylerin problemlere
pratik çözümler üretmelerini
sağlayan aynı zamanda günü-
müzde tedavi amaçlı kullanıla-
rak kişilerin fiziksel, zihinsel ve
duyusal refahını artırmak için
kullanılan temel araçlardan bi-
risi haline gelen sanat eğitim-
lerinden olan fotoğraf; teorik
çalışmaların yanı sıra uygula-

malı faaliyetlerle desteklendi-
ğinde bireylerin birbirleriyle
iletişim kurmalarını ve zengin
anlamlar geliştirmelerini sağlı-
yor. Fotoğraf etkinliklerinin so-
nunda üretim hazzı
kazandırarak bireyin kendisini
tanımasına ve yaşama tu-
tunma becerilerinin gelişme-
sine katkıda bulunacak
projeye Manisa Cumhuriyet
Başsavcılığı Koruma Kurulu
üyesi olan tüm kurumlarda
destek veriyor. 

Denetimli serbestlikte özgürlüğün 
renkleri projesi devam ediyor
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İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 239 36 41

CAN ECZANESİ 
0236 231 37 09

MELEK ECZANESİ

ADA ECZANESİ 

0236 237 34 32

0236 231 09 73

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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BULVAR ECZANESİ
1923 - Yankee Stadyumu açıldı.
1936 - İzmit Kağıt Fabrikası'nda, ilk kâğıt imal edildi.
1939 - Harp Mükellefiyeti Kanunu çıktı.
1939 - Franz von Papen Almanya'nın Ankara Büyükelçiliğine atandı.
1942 - II. Dünya Savaşı: ABD B-25'leri ile Doolittle Baskını'nı başlatarak Japonya'yı bom-
baladı.
1946 - Milletler Cemiyeti dağıldı.
1983 - Beyrut'taki ABD Elçiliği'ne düzenlenen intihar saldırısında bombacının da aralarında
bulunduğu 63 kişi öldü.
1986 - Kırıkkale'nin Yahşihan beldesindeki askeri mühimmat depolarında yangın çıktı.
Kasaba boşaltıldı.
1989 - Çin'de binlerce öğrenci, daha geniş demokrasi talebiyle sokaklara döküldü.

GÜNÜN OLAYI

Tarım makinesine kolunu kaptıran çiftçi öldü 
MANİSA'NIN Sarıgöl ilçe-

sinde tarım makinesinin şaftına
kolunu kaptıran çiftçi feci şe-

kilde can verdi. 
Olay Manisa'nın Sarıgöl il-

çesine bağlı Siteler Mahalle-

si'nde meydana geldi. Edi-
nilen bilgiye göre çiftçi İs-
mail Dikmen kendine ait

evinin bahçe-
sinde ilaçlama
yaptığı sırada
traktörün arka-
sına takılı olan
makine arıza-
landı. Makinedeki
arızayı gidermek
amacıyla eğilen
Dikmen kolunu
ilaçlama makine-

sinin şaftına kaptırdı. 
Çevredekilerin haber ver-

mesi üzerine olay yerine 112
Acil Servis ekipleri ile Manisa
Büyükşehir Belediyesine bağlı
itfaiye ve polis ekipleri sevk
edildi. İtfaiye ekipleri tarafından
iş makinesinden çıkarılan İsmail
Dikmen'in olay yerinde hayatını
kaybettiği belirlendi. 

Dikmen'in cenazesi Sarıgöl
Devlet Hastanesi morguna kal-
dırılırken olayla ilgili soruşturma
başlatıldı.  İHA

Traktörün yanında 
ölü olarak bulundu   

MANİSA’NIN Sarıgöl ilçe-
sinde traktörün yanında
hareketsiz yatan
şahsın yapılan in-
celeme sonucu
öldüğü anla-
şıldı. Şahsın
ölüm nedeni-
nin belirlen-
mesi
amacıyla ça-
lışma başla-
tıldı.   

Olay Mani-
sa’nın Sarıgöl il-
çesine bağlı Tırazlar
Mahallesi’nde meydana
geldi. Edinilen bilgiye göre

bağ arasında bulunan traktö-
rün yanında bir kişinin ha-

reketsiz yattığını gören
vatandaşlar durumu

112 Acil Servis
ekiplerine haber
verdi. Olay yerine
gelen sağlık
ekipleri yaptık-
ları incelemede
adının İbrahim
Deniz (62) ol-

duğu öğrenilen
şahsın öldüğünü

belirledi. 
Deniz’in ölüm ne-

deninin belirlenmesi ama-
cıyla çalışma başlatıldı. İHA

Sarıgöl’de trafik kazası: 1 yaralı   
MANİSA'NIN Sarıgöl ilçesinde

meydana gelen trafik kazasında 1 kişi
yaralandı.   

Edinilen bilgiye göre, saat 19 .00 sı-
ralarında Sarıgöl yönünden Tirazlar
Mahallesine giden Muhammet Hasan
A. yönetimindeki 45 AJM 439 plakalı
motosiklet ile karşı yönden gelmekte
olan Uysal E. yönetimindeki 45H0440
plakalı araç çarpıştı. Kazada motosiklet
sürücüsü Muhammet Hasan A. yara-
landı. Yaralı önce Sarıgöl Devlet Hasta-
nesine ardından Alaşehir Devlet
Hastanesine sevk edildi. Kazayla ilgili
soruşturma başlatıldı.  İHA

5 yıldır firari olan 74 yaşındaki
cinayet zanlısını JASAT yakaladı   

AFYONKARAHİSAR’DA 5
yıl önce işlenen cinayetin 74
yaşındaki zanlısı Jandarma Suç
Araştırma Timi (JASAT) dedek-
tiflerinin fotokapanlar ve ko-
mando birliklerinin arazi
araması sonrası Manisa’da ya-
kalandı.   

Edinilen bilgilere göre, 2019
yılında Bayat ilçesi İmran kö-
yünde C.K. (74) isimli şahıs, İb-
rahim Cırık isimli şahsı kasten
öldürerek kaçtı. Firari olan
C.K.’yı yakalamak için çalışma
başlatan JASAT dedektifleri or-
manlık arazideki bitki örtüsü ve

mağaraları kullanabileceğini
değerlendirerek komando bir-
likleriyle arazide arama yapıp
fotokapan ve kameralar kura-
rak şahsın peşine düştü. Takip
edildiğini fark eden C.K., bu
defa Manisa’nın Salihli ilçesine
kaçtı. Şahsın peşini bırakma-
yan JASAT dedektifleri şüphe-
liyi saklandığı evde kullandığı
sahte kimlikle yakalayarak göz-
altına aldı. Şahsın yakalanıp
gözaltına alındığı anlar, JASAT
ekipleri tarafından anbean kayıt
altına alındı.  

İHA

Yunusemre’de yeşil alanlar
yaz aylarına hazırlanıyor

YUNUSEMRE yaza hazırla-
nıyor. Yunusemre Belediyesi
Park ve Bahçeler Müdürlüğü
ekipleri ilçe genelinde yabani ot
temizleme, çim biçme ve su-
lama çalışması gerçekleştiriyor.
Ekipler çalışmalar kapsamında,
Yunus Emre Kültür Parkı’nda
çim biçerken; Mareşal Fevzi
Çakmak Mahallesi’ndeki yeşil
alanlarda ise çim sulaması ger-
çekleştiriyor. 75. Yıl ve Mareşal
Fevzi Çakmak Mahallesi’nde
ise yabani ot biçen ekipler, ha-
vaların ısınması ile birlikte va-
tandaşların yoğun olarak
kullanacağı alanların temizlik ve
bakımını yapıyor. 

Haber merkezi
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TürkİYe’NİN önemli zey-
tin üretim merkezleri arasında

yer alan Manisa’nın Saruhanlı
ilçesinde zeytin üreticileri aşırı

yağışlar nedeniyle meydana
gelen halkalı leke hastalığından
sorun yaşıyor. Sezon başlama-
dan hastalığın baş gösterdiği
zeytinde üreticiler ilaçlama yön-
temiyle hastalıktan kurtulmayı
hedeflerken Saruhanlı Ziraat
Odası Başkanı Aydoğan Okur
“İleriki günlerde zeytin piyasa-
sını ve yağ piyasasını etkileye-
ceğini tahmin ediyorum” diye
konuştu. 

Manisa’nın Saruhanlı ilçe-
sinde mevsim dışı aşırı yağışlar
zeytini vurdu. Türkiye’nin
önemli zeytin üretim merkezleri
arasında yer alan Saruhanlı’da
özellikle zeytinyağı üretimi

amacıyla yetiştirilen Edremit ve
domat türlerinde halkalı leke
hastalığı görüldü. Mevsimi dı-
şında gerçekleşen aşırı yağışlar
nedeniyle toprağın rutubetli
kalmasıyla ağaçlara bulaşan
halkalı leke hastalığı ağaçtaki
yaprakları dökerek ağacın
nefes almasına engel oluyor.
Verimi oldukça etkileyen ve te-
davi edilebilen hastalık nede-
niyle çiftçilerin masraflı
mücadelesi de başladı. Sezona
kadar ağaçlarını iyileştirmeyi
hedefleyen çiftçiler sezona ve-
rimli girmek istiyor. 

Hastalığın yağışlardan kay-
naklandığını söyleyen Saruhanlı
Ziraat Odası Başkanı Aydoğan
Okur, “Eskilerin dediği gibi kıtlık
kuraklıktan gelmiyor, yağıştan
geliyor. Bu yıl yağan yoğun ya-
ğışlar neticesinde Edremit,
domat zeytini dediğimiz zeytin
çeşidinde sıkıntı meydana
geldi. Bu da rutubetten mey-
dana gelen bir hastalık. Bu
hastalığın adı halkalı leke. Bu
hastalık tedavisi olan bir hasta-
lık. Ama tabii ki masraflı bir
hastalık. Bunlara bakırlı ilaç at-
mamız gerekiyor. Çiftçimize artı
bu külfet geliyor. Bu halkalı leke
hastalığını ilçemizde ve diğer il-
çelerimizde de görüyoruz. Kırk-
ağaç ve Akhisar’da da yoğun

miktarda halkalı leke hastalığı-
nın olduğu söyleniyor. Edremit
ve domates zeytinleri genelde
yağlık olarak kullanılan zeytin
türü. İleriki günlerde tabii ki
zeytin piyasasını ve yağ piyasa-
sını etkileyeceğini tahmin edi-
yorum. İnşallah tedavi
sonucunda biz bu hastalığı ye-
neceğiz. İyi bir sonuç almayı
bekliyoruz. En kaliteli zeytin ve
zeytinyağı Edremit ve domat
zeytinden çıkıyor. Domat zeytini
bilhassa salatalarda kullanılıyor.
Bir de domatesin 8-10 kilo-
gramdan 1 kilogram yağ ver-
diği için burada bir sıkıntı
yaşayacağımızı tahmin ediyo-
rum ama inşallah ileriki gün-
lerde bunu düzelteceğimize

inanıyoruz” dedi. 
Hastalığın etkilerinden

bahseden Okur, “Bitki de bir
canlı tabii ki. Bitkinin üzerindeki
yaprakları döküyor. Bütün nefe-
sini yapraklardan aldığı için
yaprak dökünce bu sefer bitki
nefes alamıyor. Bu sefer bitki-
nin kökü strese giriyor. Strese
girme neticesinde bu da verimi
etkiliyor. Ziraat mühendislerimi-
zin izin verdiği ilaçlarla zirai mü-
cadele yaparak bunun
hakkından gelmeye çalışıyoruz.
Ama şu anda sıkıntılı bir sezon-
dan geçiyoruz. İnanıyorum dü-
zelecek biraz külfetli olacak.
Tabii ki bu çiftçimize yine bir
külfet üstüne külfet getirecek”
diye konuştu.  İHA

Aşırı yağış zeytini vurdu Aşırı yağış zeytini vurdu 

celAl Bayar Üniversitesi
Üroloji Ana Bilim Dalı bölü-
münde Prof. Dr. olan Talha
Müezinoğlu Beypazarı Maden
Suyunun bor içermesiyle ile il-
gili yapılan eleştirilere sosyal
medya hesabından çarpıcı ya-
nıtlar verdi. 

İsviçre Federal Gıda Güven-
liği ve Veterinerlik Bürosu, Bey-
pazarı Maden Suyunun
içerisinde yüksek miktarda bor
bulunduğu ve tüketilmemesi
gerektiği uyarısında bulundu. 

Konu tartışmalara neden
olurken, firma yetkililerinden
açıklama geldi. Yağışlardan ol-
dukça etkilenen yeraltı kaynak
sularının değerlerinin dönemsel
olarak değiştiğini, içeriğindeki
mineral değerlerinin artışlar ve
azalmaların da olağan oldu-

ğunu kaydetti. 
profeSör 

MüezzİNoğlu’NDAN 
BeYpAzArI AçIklAMASI
Sosyal medyada büyük

yankı uyandıran bu iddiaya Ma-
nisalı Prof. Dr. Talha Müezzi-
noğlu sosyal medya
hesabından açıklama yaptı.
Talha Müezzinoğlu’nun sosyal
medya hesabı üzerinden yap-
tığı açıklamada, Beypazarı
Maden Suyunun, içeriğinde bor
ile ilgili bir veri olmadığını kay-
detti.

Haberde borun yüksek ol-
duğunu, içeriğinde bor ile ilgili
bir veri olmadığını belirten Mü-
zezzinoğlu, Balıkesir bor
maden bölgesi köylerinde ya-
şayanların kanında 6 kat yük-
sek bor olmasına rağmen
saptanmış bir hastalıkları olma-
dığını belirtti. 

MADeN SulArINDA 
Bor’A Değİl 

SoDYuM’A BAkIN 
Maden sularında Bor’a

değil, Sodyum’a bakmayı öne-
ren Müezzinoğlu, değerin ne
kadar düşükse, o kadar iyi ol-
duğunu belirtti. Müezzinoğlu
böbrekler için de tavsiye de
bulundu, Soda içerken, ya-
nında da su içmeyi önerdi.

Talha Müezzinoğlu’nun sos-
yal medya üzerinden yaptığı
tam açıklama şu şekilde;

#beypazarı ile ilgili üşenme-
dim gidip içeriğine baktım. Bor
ile ilgili bir veri yok. Dahası ilgili
haberde borun yüksek olduğu
söyleniyor ancak yine veri yok.
Ne kadar yüksek? Otoriteler
arasında üst limit konusunda
farklılık var. Birine normal olan
diğerine yüksek Daha önce de
yazdım Balıkesir #bor maden

bölgesi köylerinde yaşayanla-
rın kanında 6 kat yğksek bor
olmasına rağmen saptanmış
bir hastalık yok. Bu durumda
dünyaya soda satan İsviçre
nin bir başka ülke sodası hak-
kında bilime ters düşmeden
ekonomik karar alması müm-
kün. Yine yazdım; 25 yıl önce
de Almanya kısırlık yapıyor
diye bor ithaline kota koymuş,
deterjanlardaki miktarı azalta-
cağını açıklamıştı. Yaptığımız
çalışmada kısırlık yapmadığını
bilimsel olarak kanıtlamıştık
(önceki X paylaşımlarımda
kaynak verdim). Ez cümle siz
maden sularındaki #bor a
değil #sodyum a bakın. Ne
kadar düşükse o kadar iyidir.
Ayrıca soda içtiğinizde de ya-
nında su için (önünden ardın-
dan). Konsantre her şey
böbrekleri yorar NOKTA!

Manisalı uzman tartışmaya son noktayı koydu
Soda aşırı bor içeriyor denilmişti...

SoMA Belediye Başkanı
Sercan Okur, doğal gaz yatı-
rımları ile ilgili Aksa Doğalgaz
yetkilileriyle toplantı gerçekleş-
tirdi.

Soma Belediye Başkanı
Sercan Okur, ilçenin doğalgaz
altyapı çalışmaları hakkında
bilgi almak üzere Aksa Doğal-
gaz yetkilileriyle bir araya geldi.
Toplantıda, Soma'ya yapılan ve
yapılacak olan doğalgaz yatı-
rımları masaya yatırıldı.

Soma'da doğal gaz altyapı
çalışmaları, 2020 yılından bu
yana düzenli bir şekilde sürdü-
rülüyor. Yetkililerden alınan bil-
gilere göre, son üç yılda

toplamda 124 kilometrelik
doğal gaz boru hattı döşendi.
2024 yılı için yapılan planla-
mada ise Soma için ise 19 kilo-
metrelik doğal gaz döşeme
öngörülüyor.

“YApIlAN ve YApIlAcAk 
olAN TüM 

YATIrIMlArIN 
DeSTekçİSİYİz!”

Belediye Başkanı Sercan
Okur, toplantıda ilçenin doğal-
gaz altyapısının geliştirilmesi ve
iyileştirilmesi için yapılan çalış-
maları destekleyip yakından
takip edeceklerini belirtti. Okur,
"Manisa Aksa doğalgaz yetkili-
lerimiz ile buluştuk. İlçemizdeki
doğal gaz yatırımları hakkında
bilgi alışverişi yaptık. Siz değerli

hemşerilerimizin istek ve talep-
lerini kendilerine ilettik. Son üç
yılda ilçemize toplamda 124
km doğalgaz hattı döşendi. Bu
yıl ise 19 km daha hat döşen-
mesi planlanıyor. Belediye ola-
rak, yapılan yatırımları yakından
takip ediyoruz ve bu yatırımla-
rın ardından üst yapıyla ilgili ge-
rekli düzenlemeleri yapacağız"
dedi.

Doğalgazın Soma'da kulla-
nımının artmasıyla birlikte, hem
yerel ekonominin güçlenmesi
hem de vatandaşların yaşam
kalitesinin yükseltilmesi hedef-
leniyor. Bu doğrultuda, ilçenin
her noktasına doğalgazın ulaş-
tırılması için çalışmaların aralık-
sız devam edeceği bildirildi.

Soma’da doğal gaz için güç birliği!Soma’da doğal gaz için güç birliği!

MANİSA'NIN önemli tütün
üretim merkezi olan Selendi il-
çesinde aylar öncesinden ha-
zırlanan tütün fideleri toprakla
buluştu.   

Tütünde kota nedeniyle
ekimi 2000'li yılların başlarında
azalan tütün Manisa'nın Se-
lendi ilçesinde toprakla yeniden
buluşmaya başladı. Tarımı kısıtlı
yapılan ancak son yıllarda tek-
rar üretimde yükselmeye başla-
yan tütün, çiftçilerin yine
gözdesi haline geldi. Kotanın

kaldırılması sonrası yeniden
üreticilerin gelir kaynağının ba-
şında gelen tütün için Selendili
çiftçiler yoğun bir sezona girdi.
Selendi'de yaklaşık 2 bin 500
çiftçi, 55 bin dekar arazide üre-
tilecek olan tütün fidelerini top-
rakla buluşturmaya başladı.
Traktör ile tütün dikimlerinin
başladığı bugünlerde üreticiler
akşamdan hazırladığı fideleri
sabahın ilk ışıkları ile birlikte tar-
lada toprakla buluşturuyor.
Tütün mesaisi gece saatlerine

kadar devam ediyor. İlçe gene-
linde başlayan tütün dikimleri-
nin ardından ürünün elde
edilebilmesi için çapası, kırımı,
kurutması ve satışa hazırlan-
masının yıl sonunu kadar süre-
ceği öğrenildi. 

Mehmet  Kızılarslan,
"Bizim ekonomimiz tütüne
bağlı. Bir yıllık ekmeğimizi
bundan kazanıyoruz. İnşallah
bu yıl verimli bir sezon olur.
Girdisi çok fazla ve masraflı
bir ürün. Onun için fiyatlardan

yüksek beklentimiz var” dedi.  
Konuyla ilgili açıklama

yapan Selendi Ziraat Odası
Başkanı Servet Akyıldız ise
şunları söyledi: "Tütünün en
kalitelisi Selendi topraklarında
yetişiyor. İlçemiz ekonomisinin
en önemli kalemleri arasında
yer alan tütün üretimi çiftçimi-
zin gözde tarım ürünü. Tütün
yetiştirmek bir sanattır. Şimdi-
den telaşı başladı. Hayırlı bir
sezon olmasını diliyorum”
dedi.  İHA

Selendi’de tütün dikimleri başladı 
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15-22 nİSan tarihleri ara-
sında kutlanan Turizm Haftası
sebebiyle, İI Kültür ve Turizm
Müdürü İbrahim Sudak, Ma-
nisa Turizm İşletmecileri Der-
neği Başkanı Cihan Dirik,
Manisa Seyahat Acentaları

Derneği Başkanı Ramazan
Satır, Manisa Gastronomi Der-
neği Başkanı Gizem Tarım,
Manisa Turizm İşletmecileri
Derneği Yönetim Kurulu Üye-
leri Naim Dilki, Suat Gökbel ve
İnanç Atılgan'dan oluşan

heyet Vali Enver Ünlü’yü ziya-
ret etti. 

Ziyarette İl Kültür ve Tu-
rizm Müdürü Sudak ve bera-
berindeki heyet, Turizm
Haftası münasebetiyle Mani-
sa’da düzenlenecek etkinlikler

hakkında Vali Ünlü’ye bilgi
verdi. Manisa’da ticaretin, sa-
nayinin ve tarımın yanında tu-
rizm alanında daha da
gelişmesi için güzel yatırım ve
çalışmaların yapıldığını belir-
ten Vali Ünlü, “İlimizin turizm
potansiyelini daha ileriye taşı-
malıyız. Bu konuda İI Kültür ve
Turizm Müdürlüğü, dernekler,

acenteler olmak üzere her-
kese önemli görevler düşüyor.
Valilik olarak bizimde öncelik
haline getirdiğimiz konulardan
bir tanesi turizm.  Standartların
arttırılması daha fazla turistin
ilimize gelmesinin sağlanması
temel görevlerimiz arasında
gözüküyor. Bu konuda herke-
sin ortak aklıyla kentin, bütün

dinamiklerinin katkılarıyla bunu
ileri taşınmamız gerektiğini dü-
şünüyorum. Turizm sektörünün
gelişmesine katkı sağlayan
tüm kesimlere teşekkür ede-
rek, turizm sektöründe hizmet
veren kurum ve kuruluşlar ile
sektör çalışanlarının Turizm
Haftasını kutluyorum” dedi.
İha

Vali Ünlü Turizm Haftası’nda konuştu: 
“İlimizin turizm potansiyelini daha ileriye taşımalıyız” 

manİSa Gazeteciler Cemi-
yeti Başkanı Ali Filizkan ve yö-
netim kurulu üyeleri,
Yunusemre Belediye Başkanı
Semih Balaban’ı makamında
ziyaret ederek yeni görevinde
başarılar diledi. Başkan Bala-
ban, gece-gündüz demeden
halka doğru haber sağlayan
tüm gazetecilerin yanında ol-
duklarını ifade etti. 

31 Mart Mahalli İdareler Se-
çimlerinin ardından Yunusemre
Belediye Başkanı olarak seçi-
len Semih Balaban’a ziyaretler
devam ediyor. Seçildiği günden
bu zamana başkanlık kapısını
halka açan Yunusemre Bele-
diye Başkanı Semih Balaban’a
yerel ve ulusal basında görev
yapan duayen gazetecilerin yer
aldığı Manisa Gazeteciler Ce-
miyeti Başkanı Ali Filizkan ile
yönetim kurulu üyeleri Mehmet
Hakkı Özbayır, Ahmet Ünsal,

Zerrin Ağar, Ertan Korkmaz,
Murat Yalçın ve Aytaç Kumba-
racı ziyaret etti. Ziyarette Baş-
kan Yardımcısı Haydar İzci,
Basın ve Yayın Müdürü Musa
Dirik ile Basın Danışmanı İlker
Kılıçarslan da hazır bulundu.
Cemiyet Başkanı Ali Filizkan,
Başkan Balaban’a üzerinde ce-
miyet logosunun bulunduğu

Atatürk biblosu hediye etti.
Başkan Balaban’ın halkçı kişili-
ğiyle tanındığını dile getiren Ce-
miyet Başkanı Ali Filizkan
ziyarette yaptığı konuşmada,
“Yerel seçimleri tüm ülke gene-
linde olduğu gibi Manisa’mızda
da sorunsuz bir şekilde ta-
mamladık. Vatandaşlarımızın
takdiriyle halkçı kişiliğiyle tanı-
dığımız Semih Balaban, Yunu-
semre Belediye Başkanı olarak
seçildi. Kendisine yeni gör-
evinde gazeteciler adına başa-
rılar diliyorum” dedi. 

“Bİze oY Veren VeYa 
VermeYen herkeSİn 

BeledİYe BaşkanıYım”
Manisa Gazeteciler Cemi-

yeti yönetimine ziyaretlerinden
dolayı teşekkür eden Başkan
Balaban, seçimden önce ol-
duğu gibi belediye başkanlığı
döneminde de her zaman hal-
kın içinde olacağını dile getirdi.

Ziyarette gazetecilere açıkla-
mada bulunan Başkan Semih
Balaban şu ifadelere yer verdi:
“Siyaset hayatıma başladığım
günden bu zamana kadar her
zaman halkın yanında oldum
ve olmaya devam edeceğim.
Halkımız takdir ederek bizi Yu-
nusemre Belediye Başkanı ola-

rak göreve getirdi. Halkımızdan
aldığımız güvenle bize oy veren
veya vermeyen herkesin bele-
diye başkanı olacağım. Göreve
geldiğimiz ilk gün halkımıza ka-
pılarımızı nasıl açtıysak, bun-
dan sonraki süreçte kapılarımız
açık olmaya devam edecek. Bu
konuda kimsenin şüphesi ol-
masın” diye konuştu.

“YÜklÜ Bİr Borçla 
BeledİYeYİ 

teSlİm aldık”
Ziyarette gazetecilerin

“Önümüzdeki süreçte hedefle-
riniz nelerdir?” sorusunu yanıt-
layan Başkan Balaban
sözlerine şöyle devam etti:
“Öncelikle belediyeyi halkımız
ile birlikte yöneteceğiz. Beledi-
yeyi yüklü bir borçla teslim
aldık. Bu nedenle önümüzdeki
6-7 aylık süreç içerisinde tasar-
rufa gitmek zorundayız. Mesela

şu anda hiçbir belediye başkan
yardımcımızın altında makam
aracı yok. Hepsi kendi araçla-
rıyla belediyeye gidip geliyor.
Özellikle araçlar konusunda
önemli bir tasarrufumuz olacak.
Ayrıca bazı konularda da tasar-
ruf tedbirlerini uygulamaya ge-
çireceğiz. Başkan olarak
seçildiğim günden bu zamana
kadar gerçekleştirdiğim ma-
halle ziyaretlerinde halkımızdan
6-7 ay müsaade istedik. Artık
halkımızın parasını halkımız için
harcayacağız. Yunusemre ilçe-
mize en iyi hizmetleri yapabil-
mek adına elimizden geldiği
kadar belediyemize kaynak ya-
ratmak için gayret gösterece-
ğiz.” Ziyaretin geri kalan
kısmında gazetecilerin sorula-
rını yanıtlayan Başkan Balaban
daha sonra hatıra fotoğrafı çek-
tirdi. haber merkezi

Gazetecilerden Başkan Balaban’a tebrik ziyareti 

Soma Belediye Başkanı
Sercan Okur, önceki dönem
kullanılan Başkan ve Başkan
Yardımcıları makam araçlarının
artık kullanılmayacağını ve
yakın zamanda satışa çıkarıla-
cağını açıkladı. 

Manisa’nın Soma ilçesinde
31 Mart Yerel Seçimlerinde
CHP’den Belediye Başkanı
olarak seçilen Sercan Okur,
Soma Belediyesi’ne Türkiye
Cumhuriyeti (T.C.) ibaresini ek-
lettikten sonra önceki dönem
belediye başkanı AK Partili Ali
Tulup ve yardımcılarının kullan-
dığı makam araçlarını satışa çı-
kardığını ve belediye
bünyesinde ‘israfa son’ vere-
ceklerini açıkladı. 

CHP’li Soma Belediye Baş-
kanı Sercan Okur, 3 makam
aracını satışa çıkaracaklarını
ifade ederek, “Önceki dönem
başkan yardımcılarının kullan-
dığı makam araçlarıyla ilgili
basın açıklaması yapmak üzere
toplanmış bulunuyoruz. Beledi-
yemizin 4 tane makam aracı
olarak kullanılan aracı var. Bun-
lardan bir tanesi bizzat bele-
diye tüzel kişiliğine ait olan
Ford Mondeo marka aracımız.
Diğer üç tanesi de belediyemiz
tarafından yine belediyenin şir-

ketinden kiralanmış olan ve şu
anda sizin de görmekte oldu-
ğunuz 3 adet makam aracımız
söz konusu... Bu araçlar üze-
rinde bilgileri yazıyor. 2017 ve
2018 yıllarında trafiğe çıkmış.
Benden önceki belediye baş-
kanları ve belediye başkan yar-
dımcılarına 7/24 saat esasıyla
tahsis edilmiş. Yani belediye
başkanlarımız ve başkan yar-
dımcılarımız bu araçları özel iş-
leri için mesai saatleri dışında
özel işleri içinde kullanmışlar.
Araçların kilometreleri üzerinde
yazıyor. Örneğin Belediye Baş-
kanı tarafından kullanılan Pas-
sat marka aracımız 2017 de
trafiğe çıkmış, bugüne kadar
287.000 bin km yapmış. Yine
aynı şekil de Belediye Başkan
Yardımcıları tarafından kullanı-
lan Peugeot marka araçlarımız
128.000 bin ve 174.000 km yol
yapmışlar bugüne kadar.” açık-
lamasında bulundu. 

makam araçları Özel 
İşler İçİn kullanılmış
Başkan Okur makam araç-

larının özel işler için kullanıldı-
ğını ifade ederek, “Bunlar
maalesef özel işler içinde kulla-
nılmış yani kamunun mesai sa-
atleri belli veya belediye
başkanının başkan yardımcıla-
rının belediye de çalışan perso-
nelin görevli olduğu süreler

belli. Özel görevlendirmelerle
şehir dışına gidip gelmeler el-
bette ki bu araçlar kullanılacak
ama Ben Somalı vatandaşla-
rıma şunu söylemek istiyorum.
Bir seçim dönemi geçirdik pro-
paganda döneminde gittiğim
her yerde bunu vurguladım.
Dedim ki ben Belediye Başkanı
olduğumda mesai saatleri dı-
şında belediyenin hiçbir aracını
kullanmayacağım. Kendi işle-
rimde belediyenin hiçbir aracını
kullanmayacağım dedim ve bu-
güne kadar belediye başkanlı-
ğımın 16’ncı günündeyim 16
gündür de buna riayet ettim
buna uydum.” şeklinde ko-

nuştu. 
“Bu araçların Yerİne 

makam aracı 
alınmaYacak”

CHP’li Okur belediye binası
önünde yaptığı açıklamada sa-
tılan araçların yerine araç alın-
mayacağını söyleyerek, “Bu
araçlarda bugüne kadar garajı-
mızdaydı bugüne kadar kulla-
nılmadı ve bundan sonra da
kullanılmayacak. Gördüğünüz
az önce sizlere gösterdiğim her
3 araçta belediye şirketi tarafın-
dan satışa çıkarılacak. Ve bu
araçların yerine de yeni makam
araçları alınmayacak, bunun da
Somalılara sözünü veriyorum.

Artık Soma Belediyesi’nde her
anlamda israf dönemi sona er-
miştir. Soma Belediyesi tasar-
ruf eden, kaynak yaratan ve
yarattığı kaynakları yarattığı de-
ğerleri Somalı vatandaşların
hayatını kolaylaştırmak için kul-
lanan Somalı vatandaşlara hiz-
met için kullanan bir belediye
olacak. Bunun taahhüdünü sö-
zünü seçim döneminde ver-
miştim. Bugün de bu sözü
tutacak olmanın mutluluğunu
ve rahatlığını yaşıyorum.” dedi.

“Vatandaşlarımızın İçİ 
rahat olSun”

Tüyü bitmemiş yetimin hak-
kını savunacaklarını ifade eden

Okur, “Önümüzdeki günlerde
bu araçların satıldığına dair
haber ve bilgileri de sizlerle şef-
faf belediyecilik adına Soma
kamuoyuna ve değerli basın
mensuplarıyla paylaşacağım ve
yine basın mensuplarımızla da
ayın belirli günlerinde bir araya
gelerek Soma Belediyesi’nde
yapılan hizmetler işler hakkında
bilgilendirme yapacağım. Va-
tandaşlarımız müsterih olsun,
vatandaşlarımızın içi rahat
olsun belediyeye ödedikleri her
kuruşun emanetçisi biziz ve
tüyü bitmemiş yetimin hakkını
da sonuna kadar savunacağız.
Bu konuda tüm vatandaşları-
mız bize güvenebilir. İnşallah
önümüzdeki günlerde yapaca-
ğımız daha güzel hizmetlerle
yine sizlerle de bir araya gele-
ceğiz.” ifadeleriyle açıklama-
sına son verdi.

chP Soma’da Farklı
Geçmİştİ

31 Mart Yerel Seçimleri’nde
301 madencinin yaşanan
maden faciasında hayatını kay-
bettiği AK Parti’nin kalesi So-
ma’da ise CHP birinci parti
olmuştu. CHP’li Sercan Okur
39 bin 482 oyla oyların yüzde
57,98’ini alırken AK Parti’li Ege-
men Bülent Türkmen 16 bin
612 oyla oyların yüzde
24,39’unu alabilmişti.

CHP’li Okur makam araçlarını satışa çıkarıyor
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muradiYe Organize Sa-
nayi Bölgesi Yönetim Kurulu
Başkanı Osman Kıvırcık ve yö-
netim kurulu üyeleri, Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek’i makamında ziya-
ret ederek, hayırlı olsun dilekle-
rini iletti. Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek
makamında Muradiye Organize
Sanayi Bölgesi (MUOSB) Yö-
netim Kurulu Başkanı Osman
Kıvırcık ve yönetim kurulu üye-
lerini konuk etti. MUOSB Baş-
kanı Osman Kıvırcık, ziyarette
Büyükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek’e hayırlı olsun di-
leklerini iletirken, hediye takdi-

minde bulundu. Ziyaretlerinden
dolayı MUOSB yönetimine te-
şekkürlerini ileten Başkan Ferdi
Zeyrek, Yönetim Kurulu Baş-

kanı Osman Kıvırcık ve yöneti-
mine çalışmalarında başarılar
diledi. Osman Kıvırcık ise ken-
dilerini kabul etmelerinden do-

layı Başkan Ferdi Zeyrek’e te-
şekkürlerini iletirken, görevle-
rinde başarı dileklerini iletti.
Haber merkezi

MUOSB’den Başkan Zeyrek’e
hayırlı olsun ziyareti
MUOSB’den Başkan Zeyrek’e
hayırlı olsun ziyareti

YeŞiLaY Manisa Şube
Başkanlığına yeni seçilen Barış

Kamiloğlu ve yönetim kurulu
üyelerinden oluşan heyet Vali
Enver Ünlü’ye nezaket ziyare-
tinde bulundu.

Ziyarette Yeşilay Manisa
Şubesinin faaliyetleri hakkında
Vali Enver Ünlü’ye bilgi veren
Başkan Barış Kamiloğlu, Yeşi-

lay olarak her türlü bağımlılıkla
ve zararlı alışkanlıklarla müca-
dele edeceklerini söyledi.

Vali Enver Ünlü, Yeşilay Ma-
nisa Şube Başkanı Barış Kami-
loğlu ve yönetim kurulu

üyelerine ziyareti sebebiyle te-
şekkür ederek çalışmalarında
başarılar diledi.

Yeşilay yönetimi Vali Ünlü’yü ziyaret ettiYeşilay yönetimi Vali Ünlü’yü ziyaret etti

31 mart 2024 tarihinde
yapılan Mahalli İdareler Seçim-
lerinde büyük bir zafer elde
ederek Kırkağaç Belediye Baş-
kanlığı koltuğuna oturan Baş-
kan Üstün Dönmez'e tebrik
ziyaretleri aralıksız devam edi-
yor. 

Seçim zaferinin ardından
Dönmez'i tebrik etmek ve yeni
dönemde yapılacak çalışma-
larla ilgili bilgi almak isteyen
çok sayıda vatandaş Kırkağaç
Belediyesi'ni ziyaret edip Baş-
kan Dönmez’i tebrik etti.
Yoğun ziyaretçi akınına rağ-
men Belediye Başkanı Üstün
Dönmez, her bir vatandaşıyla
tek tek ilgilenerek onların teb-

riklerini etti ve sözlerini yerine
getirmek için var gücüyle çalı-
şacağını ifade etti.

Ziyaretçiler Dönmez'in se-
çilmesinden duydukları mem-

nuniyeti dile getirerek Kırk-
ağaç'ın yeni dönemde daha
da güzel bir şehir olacağına
inandıklarını belirtti. 

Haber merkezi

Başkan Dönmez'e tebrik ziyaretleri devam ediyor

manisa Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Mimar Ferdi
Zeyrek başkanlığında, yeni
dönemin ilk encümen top-
lantısı yapıldı.

31 Mart Mahalli İdareler
Genel Seçimlerinde, Manisa-

lıların büyük desteğiyle Ma-
nisa Büyükşehir Belediye
Başkanı seçilen Mimar Ferdi
Zeyrek, ilk encümen toplan-
tısını gerçekleştirdi.

Encümen Üyeleri, Hakan
Şimşek, Ahmet Anıl Ceylan,

Yağız Kaya, Faruk Östlüer ve
Lütfi Akdağ’ın yanı sıra ilgili
daire başkanlarının da katı-
lım sağladığı toplantıda, 17
gündem maddesi görüşüle-
rek karara bağlandı.

Haber merkezi

Başkan Ferdi Zeyrek, ilk Başkan Ferdi Zeyrek, ilk 
encümen toplantısına katıldıencümen toplantısına katıldı

Yunusemre Belediye
Başkanı Semih Balaban, ken-
disine hayırlı olsun ziyaretinde
bulunan ziyaretçilerini maka-
mında ağırlıyor. 31 Mart Yerel

Seçimlerinde Yunusemre Be-
lediye Başkanı seçilen Semih
Balaban, ziyaretçilerini maka-
mında konuk ediyor. Ziyaretler
kapsamında, Madeni Sanat-

karlar Odası Başkanı Halil Kırlı,
Marangozlar Odası Başkanı
Zeki Apak, Motorlu Araçlar Ta-
mircileri Odası Başkanı Ahmet
Ülke, Elektrikçiler Odası Baş-

kanı Rıfkı Taşkıncan, Ayakka-
bıcılar Odası Başkanı Ahmet
Akçın, CHP Gençlik Kolları
Başkanı Koray Koca ve babası
Cihan Koca, CHP Yunusemre
Kadın Kolları Başkanı ve CHP
Belediye Meclis Üyesi Pınar
Kına ile ilçe kadın kolları yöne-
tim kurulu üyelerini ağırlayan
Başkan Balaban, şehri şeffaf,
hesap verebilen ve çoğulcu bir
anlayışla yöneteceklerini söy-
ledi. Haber merkezi

Yunusemre Belediyesi’ne ziyaretçi akınıYunusemre Belediyesi’ne ziyaretçi akını
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Selendi Belediye Başkanı
Murat Daban, Kaymakam Halil
İbrahim Okumuş'u ziyaret etti.

Selendi Belediye Başkanı
Murat Daban, Kaymakam Halil
İbrahim Okumuş’a nezaket zi-
yaretinde bulundu.

31 Mart 2024 Mahalli İdare-
ler Seçimlerinde Selendi Bele-
diye Başkanı seçilen Murat
Daban, Kaymakam Halil İbra-
him Okumuş'a nezaket ziyare-
tinde bulunurken Kaymakam
Okumuş ise seçimlerin ilçeye

hayırlı olması temennisinde bu-
lunarak ziyaretlerinden dolayı
teşekkür etti. İkili, ilçenin gele-
ceği ve hizmetler konusunda
fikir alışverişinde bulundular ve
işbirliği mesajları verdiler.
haber Merkezi

Başkan Murat Daban’dan 
Kaymakam Okumuş’a ziyaret

Salihli'de, geçmiş
dönem MHP İlçe Başkanı
merhum Mehmet Akın için
lokma hayrı düzenlendi.
Hayra, Salihli Belediye Baş-
kanı Mazlum Nurlu da katıldı. 

Merhum MHP İlçe Başkanı
Mehmet Akın için Salihli’de

lokma hayrı yapıldı. Lokma
hayrına 31 Mart Yerel Seçim-
leri’nde Salihli Belediye Baş-
kanı seçilen CHP’li Mazlum
Nurlu katılım gösterdi. CHP’li
Nurlu yaptığı açıklamada,
“MHP önceki dönem ilçe baş-
kanı merhum Mehmet Akın
için düzenlenen lokma hayrına
katıldık. Allah kabul etsin.” ifa-

delerini kullandı.
17 Nisan 2023 tarihinde fe-

nalaşarak hastaneye kaldırılan
ve kalp krizi geçirdiği belirle-
nen MHP Salihli İlçe Başkanı
Mehmet Akın tedavi gördüğü
hastanede hayatını kaybet-
mişti.

Salihli’de merhum MHP İlçe Başkanı
Mehmet Akın için lokma hayrı
Salihli’de merhum MHP İlçe Başkanı
Mehmet Akın için lokma hayrı
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rAmAzAn Bayramı'nın
kutlandığı 10-11-12 Nisan ta-
rihlerinde Türkiye'nin elektrik
üretiminde yenilenebilir kay-
naklar ortalama yüzde 76
payla öne çıktı.

AA muhabirinin TEİAŞ veri-
lerinden yaptığı derlemeye
göre, bayramın üç gününde
toplam 1 milyon 692 bin 329
megavatsaat elektrik tüketildi.

Aynı dönemde üretilen
elektrik miktarı ise 1 milyon

703 bin 521 megavatsaat ola-
rak kaydedildi.

Ramazan Bayramı'nın ilk
gününe denk gelen 10 Ni-
san'da elektrik üretiminin
yüzde 22,44'ü barajlı hidro-
elektrik santrallerinden, yüzde
16,62'si rüzgardan, yüzde
14,88'i akarsulardan, yüzde
10,72'si güneşten, yüzde
5,02'si jeotermal ve yüzde
4,33'ü biyokütleden karşılandı.

İkinci gün olan 11 Nisan'da

elektriğin yüzde 22,79'u rüz-
gar, yüzde 19,9'u barajlı hidro-
elektrik santralleri, yüzde
13,63'ü akarsular, yüzde
11,63'ü güneş, yüzde 4,94'ü
jeotermal ve yüzde 4,24'ü bi-
yokütleden üretildi.

Bayramın son günü 12 Ni-
san'da ise elektrik üretiminde
barajlı hidroelektrik santralleri
yüzde 24,52 pay ile ilk sırada
yer aldı. Aynı gün elektrik üre-
timinin yüzde 20,93'ü rüzgar,

yüzde 12,8'i akarsular, yüzde
11,27'si güneş, yüzde 4,68'i
jeotermal ve yüzde 3,92'si bi-
yokütleden sağlandı.

Böylece bayram boyunca
yenilenebilir kaynakların top-
lam elektrik üretimindeki payı
ortalama yüzde 76 olarak ka-
yıtlara geçti. 

Geriye kalan elektrik ise
doğal gaz, kömür ve diğer
kaynaklardan üretildi.

"üç kAynAkTA 
poTAnSiyel çok 

önemli"
Ankara merkezli Blue Enerji

Mühendislik Yönetim Kurulu
Başkanı ve Yenilenebilir Enerji
Danışmanı Taner Ercömert,
Türkiye'nin yenilenebilir ener-
jide potansiyelinin yüksek ol-
duğuna dikkati çekti.

Konuya ilişkin AA muhabi-
rine değerlendirmelerde bulu-
nan Ercömert, Ramazan
Bayramı süresince elektrik tü-
ketiminin düştüğünü anımsa-
tarak, bu dönemde doğal gaz
ve kömür gibi ithal kaynakların
kullanımının azaldığını ve yeni-
lenebilir kaynakların üretimde
öne çıktığını kaydetti.

Ercömert, Türkiye'nin özel-
likle güneş enerjisinde potan-

siyelinin çok yüksek olduğunu
vurgulayarak, "Hidroelektrik,
güneş ve rüzgardan oluşan üç
kaynakta potansiyelimiz çok
önemli.

Özellikle Türkiye'nin gü-
neşlenme süresini göz önünde
bulundurursak kurulu güç ve
üretimdeki payının çok daha
fazla olması mümkün." diye
konuştu.

Bu yılın başından itibaren
yağışlar sayesinde barajlar ve
hidroelektriğin birincil kaynak
olarak öne çıktığının altını
çizen Ercömert, Akkuyu'da
kurulan santralden nükleer
enerjinin de sağlanmasıyla kö-
mürün ve gazın payının za-
manla azalacağını ve yerli
kaynakların daha da ön plana
çıkacağını ifade etti.

Taner Ercömert, uzun va-
dede enerji sepetinde birçok
ülkenin de hedeflediği gibi kö-
mürün elektrik üretimindeki
payının kademe kademe azal-
tılıp belli bir zaman sonunda
da sıfırlamanın mümkün oldu-
ğunu belirterek, şöyle devam
etti:

"Tabii ki kesintili yenilene-
bilir enerji kaynakları olan
güneş ve rüzgarın üretime

sağladığı katkının 12 ay 24
saat sürmediğini ve bu kay-
nakların kesintilere tabi oldu-
ğunu unutmamak gerekir.

Kesintili kaynaklar üre-
timde olmadığı zaman sistem-
deki açığı kapatacak enerji
depolama sistemlerine ve
şüphesiz başta hala en büyük
yenilenebilir enerji kaynağımız
olan barajlı hidroelektrik sant-
raller ile belli oranlarda da
nükleer ve doğal gaz gibi baz
kaynaklar elektrik üretiminde
önemli paylara sahip olacak-
tır."

Her yenilenebilir ve enerji
yerli kaynağının enerji ithalatını
önleme açısından çok büyük
katkısı olacağına işaret eden
Ercömert, sözlerini, "2024’ün
ilk 3,5 ayında 26 milyar kilo-
vatsaati aşan kısmı hidroelek-
trik santrallerden olmak üzere
hidroelektrik, rüzgar, güneş,
jeotermal ve biyokütle santral-
lerinin sağladığı yaklaşık 48
milyar kilovatsaatlik elektrik
üretimi ülkemizin 7 milyar do-
larlık enerji ithalatını önledi ve
yenilenebilir enerji payının
daha da artmasında ülke
menfaati var." diye tamamladı.
AA

Havacılık sanayisinde 20 milyar dolarlık buluşma

Bayramı'nın elektriği "yenilenebilirden" geldi

Türk Hava Yollarının Airbus
ile yaptığı 355 uçaklık alım an-
laşmasının ardından Türk hava-
cılık sanayisinde oluşması
beklenen 20 milyar dolarlık iş
payı için taraflar yarın başlaya-
cak ICDDA etkinliğinde bir
araya gelecek.

OSTİM Savunma ve Hava-
cılık Kümelenmesi (OSSA) ev
sahipliğinde yarın başlayacak
ve 3 gün sürecek 6. ICDDA,
ATO Congresium'da gerçekleş-
tirilecek.

Askeri ve sivil, savunma,
havacılık ve uzay alanlarında
faaliyet gösteren ana sanayi ve
KOBİ firmalarına yeni pazarlar
bulmak, iş fırsatları yakalamak
ve ortaklıklar kurmak için yar-
dım etmeyi hedefleyen Sa-
vunma ve Havacılıkta
Endüstriyel İşbirliği Günleri
(ICDDA), bu yıl yaklaşık 40 ül-
keden katılımcıyı ağırlayacak.

Katılımcılar etkinlik boyunca
çeşitli konferans ve seminerlere

katılacak ve firma düzeyinde
birebir iş görüşmeleri gerçek-
leştirebilecek. 

Ana sanayi şirketleri ve KO-
Bİ'ler arasında B2B (şirketler
arasında) görüşmeler için bin-
lerce kayıtlı randevu oluştu-
ruldu.

Etkinliğin açılışında OSSA
Yönetim Kurulu Başkanı İbra-
him Yarsan, OSTİM Organize
Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu
Başkanı Orhan Aydın, Ankara
Ticaret Odası (ATO) Yönetim
Kurulu Başkanı Gürsel Baran,
Ankara Sanayı Odası Yönetim
Kurulu Başkanı Seyit Ardıç ko-
nuşacak.

"Uluslararası Havacılık ve
Uzay Sektöründe KOBİ'lerin
Yeri" başlıklı oturum ise havacı-
lık ve uzay sanayisinde faaliyet
gösteren KOBİ'lerini ulusal ve
uluslararası ana oyuncularla bir
araya getirecek. Airbus Uluslar-
arası İş Birliği Kıdemli Direktörü
Thierry Ader, Boeing Türkiye

Genel Müdürü Ayşem Sargın,
Leonardo Türkiye Genel Mü-
dürü Paolo Maria Sebastiani,
THY Genel Müdür Yardımcısı
Levent Konukcu, TÜRKSAT
Genel Müdür Yardımcısı Sel-
man Demirel, ulusal ve uluslar-
arası alanda sektörlerine liderlik
eden şirketlerin KOBİ'lere bakı-
şına ilişkin değerlendirmeler ya-
pacak.

Hedef yerli pAyını 
ArTırmAk

ICDDA, THY'nin 355 adet
yeni nesil uçak için Airbus fir-
masıyla anlaşmasının ardın-
dan yapılan en kapsamlı
havacılık sanayisi buluşması
olarak dikkati çekiyor.

Yaklaşık 70 milyar dolarlık
uçak siparişinin Türk firmaları
için 20 milyar dolarlık iş hacmi
oluşturması beklenirken
OSSA, 300'e yakın üyesi ve
zengin OSTİM ekosistemiyle
bu payı daha da artırmayı
amaçlıyor.

Airbus'ın Türkiye'de gövde
parçalarından yakıt depola-
rına, kanatçıklardan perçinlere
ve elektrik kablo tesisatlarına
kadar çeşitli ürünler üreten,
farklı büyüklükte 17 tedarikçisi
bulunuyor.

Etkinlik kapsamında OSSA
ve üyeleri, THY ve Airbus he-
yetleriyle çeşitli düzeylerde
görüşmeler gerçekleştirecek.

SAvunmA 
yeTeneklerinden 

küreSel Teknolojik 
fırSATlAr

Etkinliğin "Sürdürülebilirlik
İçin Tedarik Zinciri Yönetiminin
İhracata Etkisi" başlıklı otu-
rumda ise ASELSAN, HAVEL-
SAN, ROKETSAN, TEI, Türk
Havacılık ve Uzay Sanayii
(TUSAŞ) şirketlerinden üst
düzey yöneticiler, KOBİ'lerin
tedarik zincirlerindeki yerine
ve beklentilerine ilişkin değer-
lendirmelerde bulunacak.

"Stratejik Sınırlar: Savunma

Yeteneklerini Küresel Teknoloji
Fırsatlarına Dönüştürmek"
başlıklı oturumda ise uluslar-
arası kurum ve kuruluşlardan
temsilcilerin sunumlarıyla iş-
birliği olanakları ele alınacak.

ICDDA kapsamında hava-
cılık sanayisine yönelik TUSAŞ
tarafından da bir dizi seminer
gerçekleştirilecek. 

Ayrıca TUSAŞ'a bir teknik
gezi düzenlenecek. AA

Tatil sezonu öncesi rezervasyon dolandırıcılığı uyarısı
TükeTici dernekleri,

yaklaşan tatil sezonu ön-
cesinde erken rezervas-
yon yapmak isteyen
vatandaşları, sahte inter-
net siteleri nedeniyle yaşa-
nabilecek dolandırıcılık
riskine karşı uyardı.

Tüketiciler, tatil sezo-
nunun yaklaşmasıyla tu-
rizm sektöründe faaliyet
gösteren kuruluşların yü-
rüttüğü yoğun reklam ve
tanıtım faaliyetleriyle karşı-
laşıyor.

Özellikle tüketicilerin
sıkça tercih ettiği otel ve-
turizm tesislerinin internet
sitelerinin fotoğraf ve isim-
lerinin kopyalanarak, e-
posta ve kısa mesajlar
üzerinden cazip tekliflerle
tüketicilerin mağdur edil-
diği görülüyor. Bu nedenle
tatil rezervasyonu yapacak
tüketicilerin mağduriyet
yaşamamak için bazı hu-
suslara dikkat etmesi
önem taşıyor.

Tüketiciler Konfederas-
yonu (TÜKON) Genel Baş-
kanı Aziz Koçal, AA
muhabirine konuya ilişkin
yaptığı değerlendirmede,
tüketicilerin indirimli tatil
beklentileri üzerinden hak-
sız kazanç elde etmek is-
teyen dolandırıcıların bir

çok yola başvurduğunu
belirterek, "'Tatil fırsatı'
başlığıyla e-posta veya
kısa mesaj yoluyla gelen
sahte linklere karşı dikkatli
olunmalı. Bu linkler üzerin-

den geçmiş yıllarda ol-
duğu gibi bu yıl da
tüketiciler mağduriyet ya-
şayabilir. Bu yolla kredi
kartı ile ödeme yapılırsa
kredi kartı bilgileriniz de
dolandırıcıların eline geçe-
bilir." uyarısında bulundu.

Rezervasyon yapılacak
tesisle ilgili gerekli araştır-
maların yapılması tavsiye-
sinde bulunan Koçal,

"Turizm tesisinin belgeli
olup olmadığı, otelin yıldız
sayısı, kamu kurum ve ku-
ruluşları nezdinde kayıtlı
olup olmadığı, varsa otel
hakkında yapılan şikayet-

lerin sorgulanması önem
taşıyor. Bu sorgulamalar
'www.tursab.org.tr' veya
'www.kulturturizm.gov.tr'
adreslerinden yapılabilir."
dedi.

Koçal, erken rezervas-
yonlarda sözleşme yapıl-
ması ve sözleşmelerin bir
suretinin talep edilmesinin
mağduriyetlerin önüne ge-
çilmesi açısından önem

taşıdığına işaret ederek,
sözleşmelerin internet
üzerinden yapılması ha-
linde, kopyasının e-posta
ile talep edilebileceğini
söyledi. Koçal, seyahat

acentesi veya turizm tesi-
sinin internet sitelerindeki
adres, unvan ve iletişim
bilgilerinin Elektronik Tica-
ret Bilgi Sistemi üzerinden
kontrol edilmesini de
önerdi.

Yüz yüze veya internet
üzerinden yapılan rezer-
vasyonlarda mutlaka ön
bilgilendirme ve alınacak
hizmetlere dair broşür alın-

ması gerektiğini aktaran
Koçal, sözleşmelerde ta-
ahhüt edilen hizmetlerden
herhangi birinin eksik veril-
mesi durumunda tüketici-
nin indirim talep etme
hakkı bulunduğunu bil-
dirdi.

Koçal, bu süreçte
sorun yaşayan vatandaş-
ların tüketici hakem heyet-
lerine başvurabileceğini
belirterek, "Tüketici, tüm
belgelerde otel bilgileri
'beş yıldızlı' yazdığı halde
'dört yıldızlı' bir otelde ko-
naklama yapılıyorsa ya da
yıldız sayısı eksik gözükü-
yorsa ödenen bedelden
indirim talep edebilir."
dedi.

Tüketicilerin, cezai şart
ödemeden turun başlama
tarihinden 30 gün önce
sözleşmeyi feshetme
hakkı bulunduğuna dikkati
çeken Koçal, fesih bildiri-
minin mutlaka kalıcı veri
ortamında yapılması ge-
rektiğini söyledi.

Koçal, vergi ve harç
gibi resmi ödemeler düşü-
lerek geri kalan tutarın tü-
keticiye ödenmesi
gerektiğini aktararak,
"Fesih bildiriminin paket
turun başlamasına 30
günden daha az süre kala

yapılması halinde, sözleş-
mede belirtilmek şartıyla
acente belirli bir tutar
veya oranda kesinti yapa-
bilir. Bu nedenle vatan-

daşlarımız bir sözleşme
imzalamalı ve bu sözleş-
meyi iyi okumalı." diye
konuştu.

AA

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisaolaygazetesi.com

www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV

18 Nisan 2024 PerşembeSayı: 5752

*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL
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Göbeklitepe bayramda ağırladığı rekor 
ziyaretçi sayısıyla 2024'ten umutlu

Yanlışınızı ifade eden ama bunu yapıcı bir şekilde yapan
kişiler, sizi çıkacağınız yollara daha verimli bir şekilde hazır-
layabilir. Bu rahatlığı ve güveni hissedemediğiniz ilişkiler
konusunda bazı kararlarınızı değiştirmeniz gerekebilir.

Bugün çalışmalarınızı evden yürütmek isteyebilir, toplu-
lukla bir arada olmaktan kaçınabilirsiniz. Hem dinlenmek
hem de daha verimli iş yapabilmek adına bazen özel
alanlarınızı tercih etmelisiniz. 

İş görüşmeleri, anlaşmalar veya satın alma ile ilgili konularınız
varsa bunlara bir netlik kazandırabilir ve yolunuza bakabilirsi-
niz. Sakin, dengeli ve sözlerinin nereye varacağını, bilen biri
olmanın karşılığını alabileceğiniz bir gündesiniz.

Bugün duygusal ve maddi açıdan cömert tutumlar sergile-
yebilir, bazı insanlara vefanızı gösterebilirsiniz. Az ama öz bir
çevreye sahip olmanın, hayatınızda alacağınız tüm kararlara
olumlu etkiler yaptığını ve yapacağını fark edebilirsiniz.

Kişisel bakımınızla ilgilenebilirsiniz. İyi hissetmenize ve
görünmenize yardımcı olmak insanları doğru seçmenin
ne denli önemli olduğunu bir kez daha anladığınız bir
gündesiniz.

Sizinle aynı fikirde olmayan kişilerle aranızdaki bağ sı-
nırlı ama güvenli olabilir. Karşıt olsa bile net olan ve ka-
fanızdaki yeri belli olan kişilerden bir zarar
görmeyeceğinizi fark edebilirsiniz. 

Size amaçlarınızı ve hayallerinizi hatırlatan insanları dinle-
melisiniz. Bugün bu yönde duyacaklarınıza ihtiyacınız ola-
bilir. Yalnızlık ve eylemsizlik hissini aşmak için, bunu
tetikleyen durumları ve ortamları terk etmelisiniz.

Birçok işle aynı anda ilgilenmek durumunda kalabilir-
siniz. Otorite figürlerinden önemli destekler görebilir,
maddi ve manevi yönden güçleneceğiniz haberler
alabilirsiniz.

Geniş bir çevreye sahip olmak herkesle aynı yakınlığı, iliş-
kiyi kurmak anlamını taşımaz. Hayatınızdaki insanlara da bu
sınırı hatırlatmanız ya da sizin bu sınırların farkında olmanız,
daha iyi ve yerinde iletişim kurmak adına destek olabilir.

Size bir şeyin iyi gelmesini geliştirebilir, bir adım öteye
götürebilirsiniz. Şüphe doğuran bağları kesmek, fiziksel
ve ruhsal olarak hafiflemenizi ve bazı acılarınızı dindirme-
nizi kolaylaştırabilir.

Çeşitli sebeplerle ihmal ettiğiniz, geride kaldığınız işler konu-
sunda çevrenizden destek almanız gerekebilir. Yavaşlamanızı, tö-
kezlemeniz için bir zemin olarak gören insanlarla karşılaştığınızda
yanlış yolda değil yanlış ilişkide olduğunuzu fark etmelisiniz.

Yatırım konusunda farklı kaynak arayışları içine girebilirsi-
niz. Kararsız kaldığınız anlarda iç sesiniz size bu konuda
yardımcı olacaktır. İlişkilerde hakem konumuna gelecek
durumların içine çekilebilirsiniz. Dikkatli olun.

Cansu MERİÇ

şanlıurfa'Da 12 bin yıllık geçmişiyle "tarihin
sıfır noktası" olarak nitelendirilen ve UNESCO Dünya
Mirası Listesi'nde yer alan Göbeklitepe, Ramazan
Bayramı tatilinde ağırladığı 60 bini aşkın ziyaretçi-
siyle turizmcilerin 2024 yılı umutlarını artırdı.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan tarafın-
dan 2019'un "Göbeklitepe Yılı" ilan etmesinin ardın-
dan tarihi ören yeri, binlerce yerli ve yabancı
ziyaretçinin ilgisini çekiyor.

Aradan geçen 5 yıllık sürede 2,5 milyonu aşkın
kişinin ziyaret ettiği Göbeklitepe, 9 günlük Ramazan
Bayramı tatilinde ise ziyaretçi rekoru kırarak 60 bini
aşkın konuk ağırladı.

Şanlıurfa turizminin lokomotifi konumundaki ta-
rihi ören yeri, bayramı tatilindeki ziyaretçi sayısıyla
sektör paydaşlarının gelecek döneme dair umutlarını
yeşertti.

Şanlıurfa Turizmi Geliştirme Derneği Başkanı ve
Türkiye Seyahat Acenteleri (TÜRSAB) GAP Bölge
Temsil Kurulu Başkan Yardımcısı Ali Canbek, AA
muhabirine, havaların iyi gitmesi ve bayram tatilinin
9 güne çıkarılmasıyla bölge genelinde ciddi bir tu-
rizm hareketliliğinin yaşandığını söyledi.

Göbeklitepe'nin yerli yabancı herkesin uğramak
istediği mekanların başında geldiğini vurgulayan
Canbek, tarihi ören yerine olan ilginin artarak devam
edeceğine inandığını dile getirdi.

Dikkat çekici düzeyde turizm hareketliliğinin ol-
duğunu vurgulayan Canbek, "Sezona güzel başla-
dık, bölgemize yoğun bir talep oldu. Göbeklitepe,
keşfinden bu yana ilk defa rekor bir taleple bu tatili
geçirdi. Bu yoğunluk umarım sezonumuzu güzel bir
şekilde devam ettirir. Biz seyahat acenteleri bu du-
rumdan çok memnunuz. Çünkü hem Şanlıurfa es-
nafı kazanıyor, hem acentelerimiz kazanıyor.
Yoğunluk bizi sevindiriyor, turizm paydaşlarımızın
esnafımızın yüzü gülüyor. 2024 yılının güzel geçece-
ğine eminiz." diye konuştu.

Göbeklitepe'ye artan ilginin herkesi sevindirdiğini
belirten Çoban, şöyle devam etti:

"Özellikle bayramda Göbeklitepe 60 bine varan
bir ziyaretçi sayısına ulaştı. Bazı günler neredeyse
burada günlük 15 bine varan bir ziyaretçimiz oldu.
Göbeklitepe kendi rekorunu kırdı, bu da bize 2024
yılı için çok daha umutlandırdı. Bu rekorun şöyle bir
özelliği de var, halen Göbeklitepe'yi görmemiş in-
sanlarda bile bu rekor sayesinde Göbeklitepe'ye git-
meliyim iştiyakını uyandırıyor. Turizm sezonuna
hemen rekorla başlamak çok muhteşem oldu. Hem
Şanlıurfa için hem Göbeklitepe için büyük bir umut.
2024 yılı için 1,5 milyon ziyaretçi hedefimiz vardı, in-
şallah öyle görünüyor ki 2 milyona yakın bir ziyaretçi
rakamıyla 2024'ü tamamlayacağız. Bu rekor bize bu
umudu, bu iştiyakı verdi."

Göbeklitepe'yi gezen İtalyan turist Oliver Caspar
da ilk kez Türkiye'ye geldiğini anlattı

Tarihi ören yeri hakkında bilgi sahibi olduğunu,
bölgeyi hayranlıkla gezdiğini belirten Caspar, "Çok
özel bir yere geldiğim için çok mutluyum. İlk defa
Türkiye'ye geldim. Türkiye'de de ilk kez Şanlıurfa'yı
ziyaret ediyorum." dedi. aa

uneScO tarafından
Somut Olmayan Dünya
Kültürel Miras listesinde
yer alan ve bu yıl 484. kez
gerçekleştirilecek Uluslar-
arası Manisa Mesir Ma-
cunu Festivali büyük bir
coşkuyla kutlanacak. Ko-
ronavirüs ve deprem ne-
deniyle 4 yıldır
düzenlenmeyen festivalde
bu yıl ünlü isimler Manisa-
lılar için en güzel şarkılarını
seslendirecek. 5 gün bo-
yunca sürecek olan etkin-
likler 23 Nisan’da
başlayacak ve 28 Nisan’a
kadar devam edecek.

kOnSer PrOgramı
belli OlDu

Festival kapsamında
gerçekleşecek olan kon-
ser programı da belli oldu.
Programa göre 23 Ni-
san’da Norm Ender, 25
Nisan’da Sefo, 26 Ni-
san’da KÖFN ve 27
Nisan’da Kıraç Cumhuri-
yet Meydanı’nda sahne
alacak. Konserler saat
21.00’de başlayacak.

Birbirinden ünlü sanat-
çıların konserleriyle renk
vereceği ve çeşitli etkinlik-
leriyle Manisalıları bir
araya getirecek festivale
halkın yoğun ilgi göster-
mesi bekleniyor.

Mesir Macunu Festivali bu sene 484. kez kutlanacak… Dört yıl aradan sonra kutlanacak festivale yıldız yağacak

Mesir Festivali’ne yıldız yağacak!

izmir Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Cemil
Tugay ve Manisa Büyük-
şehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek, bu yıl 29’un-
cusu düzenlenen Marble
İzmir-Uluslararası Doğal-
taş ve Teknolojileri Fua-
rı’nın ana sponsoru olan
Cemar Mermer ve Traver-
ten’in standını ziyaret etti.
Kula’dan dünyanın dört bir
yanına ihraç edilen traver-
ten taşının ocaktan çıkıp
müşteriye teslim edilme-
sine kadar gerçekleştirilen
işlemleri dinleyen büyük-
şehir belediye başkanları,
VR sanal gerçeklik göz-
lüğü ile Kula’da hizmet
veren Cemar Mermer ve
Traverten’in ocak ve fabri-
kasını inceledi. İzmir Bü-
yükşehir Belediyesi ev
sahipliğinde, İZFAŞ tara-
fından düzenlenen doğal

taş sektörünün en büyük
küresel buluşması Marble
İzmir Uluslararası Doğal-
taş ve Teknolojileri Fuarı,
bu yıl 29. kez ziyaretçile-
rine kapılarını açtı. Sabah
saatlerinde protokol üye-
lerinin katılımıyla resmi
açılışı yapılan Marble İzmir
Uluslararası Doğaltaş ve
Teknolojileri Fuarı’nın ana
sponsoru olan Cemar
Mermer ve Traverten,
fuara katılan protokol üye-
leri ve sektör temsilcilerine
traverten ve mermerlerin
çeşitlerini anlatıyor.  

İzmir Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Cemil
Tugay ve Manisa Büyük-
şehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek ise açılış
programının ardından fu-
arda çeşitli incelemeler
yaparak, fuarın Cemar
Mermer ve Traverten’in

standını ziyaret etti. Bu-
rada firmanın Genel Mü-
dürü Yusuf Yalçın ile bir
süre sohbet eden büyük-
şehir belediye başkanları,
Cemar Mermer ve Traver-
ten’in Manisa’nın Kula il-
çesindeki ocak ve
işletmesini VR sanal ger-
çeklik gözlüğü ile inceledi.
Başkanlar aynı zamanda

traverten taşının ocaktan
çıktıktan sonra fabrikadaki
işlemleri ve müşteriye ula-
şıncaya kadar olan tüm
aşamalarını inceledi. 

Marble İzmir’e bir kez
daha ana sponsor olarak
katılmanın gururunu yaşa-
dıklarının altını çizen
Cemar Mermer ve Traver-
ten’in Genel Müdürü

Yusuf Yalçın, dünyanın
dört bir yanından katılacak
olan ziyaretçiler sayesinde
firmaların ticaret hacimleri-
nin artacağını söyledi. Her
geçen yıl gelişen teknolo-
jiye ayak uydurulan yeni
tasarımlar ile Kula’nın
adını da dünyaya duyur-
maya devam ettiklerini
söyledi.  iha

Büyükşehir belediye başkanlarından
Cemar’ın standına ziyaret 
Büyükşehir belediye başkanlarından
Cemar’ın standına ziyaret 

TurguTlu Belediye
Başkanı Çetin Akın, Tur-
gutlulu SMA hastası Fey-
yaz Alperen Cantekin ve
ailesini belediyede konuk
etti.  TURGUTLU Belediye
Başkanı Çetin Akın, Tur-
gutlu’da yaşayan ve SMA
hastalığıyla mücadele
eden çocukların kampan-
yalarına destek olmaya
devam ediyor. SMA’lı ço-
cukların tedavisi için aile-
leri tarafından başlatılan
kampanyalara sık sık des-
tek veren Başkan Çetin
Akın, Turgutlu’da yaşayan
ve SMA Tip 2 hastalığı ile
mücadele eden 8 yaşın-

daki Feyyaz Alperen Can-
tekin’i ailesiyle birlikte be-
lediyede misafir etti.
Başkan Akın, zorlu bir te-
davi sürecinde olan Tur-
gutlulu Feyyaz Alperen
için destek olabileceği ko-
nular hakkında istişareler
gerçekleştirerek kampan-
yaya destek verdi.  

Turgutlu Belediye
Başkanı Çetin Akın, iki yıl
önce kampanyası başa-
rıyla tamamlanan Turgut-
lulu İrem Nur Çakto’nun
zorlu sürecinde etkin rol
oynarken düzenlenen tüm
etkinliklerde İrem Nur’a
destek çağrısında bulun-

muş ve kampanyanın Tür-
kiye’de, dünyada duyul-
masına katkı sağlamıştı.
Başkan Çetin Akın ayrıca
tedavisi yine olumlu so-
nuçlanan Manisalı Duru
Sağlık’a da gerekli destek-
lerini sunmuştu. 

“Daha önce 
başarDık, yine 
başarabiliriz” 

Turgutlu Belediye
Başkanı Çetin Akın, “Daha
önce başardık, yine başa-
rabiliriz. SMA Tip 2 hasta-
lığıyla mücadele eden
hemşehrimiz Feyyaz Alpe-
ren Cantekin ve ailesini
belediyemizde konuk

ettik. Zorlu bir tedavi süre-
cinde olan Turgutlu'muzun
evladı Feyyaz Alperen için
destek olabileceğimiz ko-
nular hakkında görüştük.
Tüm hemşehrilerimden ve

hayırseverlerimizden valilik
onaylı kampanyaya des-
tek olmalarını rica ediyo-
rum. Feyyaz'ımız
yardımlarınızla yaşama tu-
tunacak” dedi.  iha

Başkan Çetin Akın’dan SMA’lı Feyyaz
Alperen için dayanışma çağrısı 
Başkan Çetin Akın’dan SMA’lı Feyyaz
Alperen için dayanışma çağrısı 
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Cumhurbaşkanlığı
Kabinesi, seçimlerin ardından
Salı günü ilk kez toplandı. Top-
lantının ardından millete sesle-
niş konuşması gerçekleştiren
Cumhurbaşkanı Erdoğan eko-
nomiye dair mesajlar verdi.
Hayat pahalılığı ile enflasyonun
temel sorun olduğunun altını
çizen Cumhurbaşkanı Erdoğan,
emeklilerin sıkıntılarının da far-
kında olduklarını söyledi.

Bir Ramazan-ı Şerif'in, bay-
ramın geride bırakıldığını belir-
ten Cumhurbaşkanı Erdoğan,
rahmet, bereket ve yardım-
laşma ayı olan ramazanın man-
evi iklimini en güzel şekilde
teneffüs etmek için gayret gös-
terdiklerini belirtti.

Ramazan Bayramı'nı da ru-
huna uygun şekilde, kırgınlıkla-
rın giderildiği, birlik ve
beraberliğin perçinlendiği bir
kardeşlik şölenine dönüştürül-
düklerini söyleyen Erdoğan,
İdari izinle 9 güne çıkan bay-
ram tatili boyunca tüm Türkiye
genelinde ciddi insan ve araç
trafiğinin yaşandığını ifade ede-
rek,  "Kara, hava ve demir yol-
larımızı kullanan kişi sayısı 120
milyonu geçti. Gerek yollarımı-
zın kalitesi gerekse emniyet bi-
rimlerimizin aldığı tedbirler
sayesinde bu yoğun süreci
geçmiş yıllara göre az bir ka-
yıpla atlattık. Muhalefetten
gelen eleştirilere rağmen hiz-
mete aldığımız köprülerin ve
otoyollarımızın trafiği ne kadar
rahatlattığını bir kez daha gör-
müş olduk” diye konuştu. 

“31 marT SEÇİmlErİnİn 
İlk kaZananı 

SanDıkTır”
Yüksek Seçim Kurulunun 2

Ocak tarihli açıklamasıyla baş-
layan 31 Mart Mahalli İdareler
seçim maratonunun suhuletle
tamamlandığını söyleyen Cum-
hurbaşkanı Erdoğan, seçimle-
rin huzur içinde, en ufak bir
şaibeye mahal vermeden neti-
celenmesinin demokrasinin ka-
zanç hanesine yazıldığını
bildirdi. Erdoğan,” Bu başarı

tablosunun oluşmasında hiz-
meti geçen her kademedeki
kamu görevlilerini ve siyasi par-
tilerimizi tekrar tebrik ediyo-
rum" dedi. 

Milletin takdiriyle göreve
gelen belediye başkanları,
meclis üyeleri ve muhtarlara
muvaffakiyetler dileyen Erdo-
ğan, "Seçimler sonrasında mu-
halefet partilerinin bir kısmının
sergilediği sorumlu ve ağır başlı
tavrı takdirle karşıladığımızı
ifade etmek isterim. Yarınki
grup toplantımızda seçim so-
nuçlarını tüm yönleriyle, kap-
samlı bir şekilde
değerlendireceğiz. Burada bir
hususa değinmekte fayda gö-
rüyorum. Bir süredir istisnasız
her seçim öncesinde tedavüle

konulan 'son seçim' propagan-
dasının 31 Mart'la beraber ta-
mamen safsatadan ibaret
olduğu anlaşılmıştır. Türkiye,
tüm menfi kampanyalara rağ-
men, bir seçimi daha alnının
akıyla, dünyaya örnek olacak
bir olgunlukla gerçekleştirmiştir.
31 Mart seçimleri son 22 yıl-
daki 18'inci demokrasi bayramı
olarak siyasi tarihimize geçmiş-
tir. 31 Mart seçimlerinin ilk ka-
zananı sandıktır, sandığın
namusu ve itibarıdır” ifadelerini

kullandı. 
Rüştünü, gücünü ve yetkin-

liğini tartışmasız bir şekilde tek-
rar ispat eden Türk
demokrasisinin, bu seçim süre-
cinin en büyük galibi olduğu-
nun altını çizen Cumhurbaşkanı
Erdoğan, "Bunu ülkemiz, mille-
timiz ve gelecek kuşaklar adına
kıymetli bir kazanım olarak gö-
rüyorum. Muhalefetin de artık
bu konuda gerekli dersi çıkara-
cağını, bir daha böyle temelsiz,
basit ve demokrasimize fayda-
dan çok zarar veren argüman-
ların arkasına sığınmayacağını
ümit ediyorum” açıklamasını
yaptı. 

“ParlEmEnTEr 
SİSTEmE DÖnÜş YOk”

Türkiye'nin, bu halk oylama-

sıyla yaklaşık 200 yıllık bir tar-
tışmaya nihai noktayı
koyduğunu, yönetim modeli
tercihini Cumhurbaşkanlığı Hü-
kümet Sistemi'nden yana kul-
landığını belirten Erdoğan, "16
Nisan halk oylaması, modern
dönem siyasi tarihimizin en
büyük milli irade devrimlerin-
den biri olarak demokrasi mü-
cadelemizde yerini almıştır.
14-28 Mayıs seçimleriyle de
parlamenter sisteme geri
dönüş tartışmaları bir daha
açılmamak üzere yine milleti-
miz tarafından kapatılmıştır. Si-
yaset kurumunun, eskiye
dönüş tartışmalarıyla vakit kay-
betmek yerine mevcut sistemin
daha da iyileştirilmesine mesai
harcamasının Türkiye için çok
daha faydalı olacağına inanıyo-
rum” dedi. 

Böyle bir adım atılması ha-
linde uygulamadaki 6 yıllık tec-
rübeler ışığında  kendilerinin
de bu sürece gerekli katkıyı
sunmaktan memnuniyet duya-
cağını belirten Erdoğan, Türki-
ye'nin son 10 ayına damga
vuran seçim gündeminin geride
kaldığını söyledi. 

“aCİl SOrunlarımıZa 
ODaklanDık”

Seçim gündeminin geride
kaldığını söyleyen Erdoğan,
"Ekonomi, güvenlik, deprem,

hak ve özgürlükler ile terörle
mücadele başta olmak üzere
acil sorunlarımıza odaklanmış
bulunuyoruz. Kovid-19 salgı-
nıyla başlayan, sonrasındaki
gelişmelerle derinleşen küresel
ekonomik kriz, özellikle enflas-
yon boyutuyla halen devam
ediyor” dedi. 

"EkOnOmİDEkİ YOl 
harİTamıZa Sıkı SıkıYa 

bağlı kalıYOruZ" 
Yakın çevredeki gerilimlerin

ve çatışmaların da etkisiyle
olumsuzlukların yansımalarının
Türkiye'de de hissedildiğine
vurgu yapan Cumhurbaşkanı
Erdoğan, bir taraftan her gün
bir yenisi patlak veren bölgesel
krizleri yönetirken diğer taraftan
da ekonomideki yol haritasına
sıkı sıkıya bağlı kaldıklarını dile
getirdi. 

“OVP’nİn SOnuÇlarını 
GÖrmEYE başlaDık”

Geçen sene uygulamaya
koydukları Orta Vadeli Progra-
mın (OVP) müspet sonuçlarını
görmeye başladıklarını ifade
eden Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"2023 yılını yüzde 4,5'lik bü-
yüme oranıyla kapattık. Tarihi-
mizde ilk kez milli gelirde 1,1
trilyon doları, kişi başına düşen
gelirde ise 13 bin doları aşmış
olduk. Satın alma gücü parite-
sine göre dünyanın en büyük
11'inci ekonomisiyiz. 2024'ün
ilk çeyreğine ait veriler net ihra-
catın büyümemize önemli katkı
sağladığını ortaya koyuyor.
2024 yılının ocak-mart arasında
ihracat, bir önceki yılın aynı dö-
nemine kıyasla yüzde 3,6 ora-
nında artışla 63,7 milyar dolara
yükseldi” dedi. 

"EnFlaSYOnun 
ÜCrETlİ kESİmDE YOl 

aÇTığı SıkınTıları 
YakİnEn bİlİYOruZ" 

Tüm dünya gibi Türkiye'nin
de temel sorununun hayat pa-
halılığıyla katmerleşen enflas-
yon baskısı olduğunu belirten
Erdoğan şunları söyledi:
"Emeklilerimiz başta olmak
üzere enflasyonun ücretli ke-

simde yol açtığı sıkıntıları yaki-
nen biliyoruz. Bu konuda tavrı-
mız palyatif tedbirlerle günü
kurtarmak yerine enflasyonu
düşürerek kalıcı refah artışını
sağlamaktır. Kendimiz bedel
ödesek dahi ülkemize, milleti-
mize ve gelecek nesillere bedel
ödetecek her türlü popülist
adımdan uzak durduk, duraca-
ğız. Abuk sabuk vaatlerin adeta
havada uçuştuğu 31 Mart
seçim sürecinde maruz kaldığı-
mız onca baskıya rağmen
seçim ekonomisi uygulamaya-
rak milletimize karşı sorumlulu-
ğumuzu yerine getirdik.” 

“Yıllık EnFlaSYOn 
SEnEnİn İkİnCİ 

YarıSınDan İTİbarEn 
DÜşÜşE GEÇmESİnİ 

bEklİYOruZ”
“Bu kararlı duruşumuzun

Türkiye ve Türk ekonomisi için
ne kadar kıymetli olduğunu in-
şallah zamanla hep birlikte
daha da iyi göreceğiz" diyen
Erdoğan, yıllık enflasyonun se-
nenin ikinci yarısından itibaren
piyasa beklentileriyle de
uyumlu bir şekilde düşüşe geç-
mesini beklediklerinin altını
çizdi. 

“YEnİ DÖnEmDE OrTa 
VaDElİ PrOGramı 

GÜÇlEnDİrECEğİZ”
Cumhurbaşkanı Erdoğan,

uygulanan politikaların etkisiyle
cari açıkta daralmanın başladı-
ğını söyleyerek, “Ocak ayında
yıllık cari açık geçen seneye kı-
yasla 15 milyar dolar azalarak
37,5 milyar dolara geriledi.
Altın ve enerji hariç tutuldu-
ğunda 34,6 milyar dolarlık cari
fazla gerçekleşti. Olağanüstü
bir durum olmaması halinde
sene sonunda cari açığın milli
gelire oranla yüzde 2,5 seviye-
sinde gerçekleşmesini öngörü-
yoruz. Yeni dönemde Orta
Vadeli Programımızı güçlendi-
recek adımlar atacağız. Eko-
nomi ekibimiz bununla ilgili
hazırlıklarını yaptı. İnşallah çok
yakında bunları kamuoyuyla
paylaşacağız” ifadelerini kul-
landı. 

İran-İSralİ GErİlİmİ
İran-İsrail gerilimi ile ilgili

değerlendirmede bulunan Er-
doğan, "İsrail hükümeti ateşi
bölgeye yaymak için provaka-
tif adımlar atmaktadır. İsrail’in
uluslararası hukuku ve Viyana
Sözleşmesi'ni çiğneyerek
Şam'daki İran büyükelçiliğini
hedef alması bardağı taşıran
son damla oldu. Bir kaç ülke
dışında tepki veren çıkmadı.
İran'ın cevabı karşısında
hemen kınama yarışına girdi-
ler.

Öncelikle kınanması gere-
ken Netanyahu'nun ta kendi-
sidir. 13 Nisan gecesi
yüreklerimizi ağzımıza getiren
gerilimin müsebbibi Netan-
yahu ve gözünü kan bürümüş

yönetimidir. Türkiye olarak
özellikle son 2 gündür Gaz-
ze'deki katliamların geri plana
itilmemesi için temaslarımızı
daha da artırdık. Tüm aktörleri
artık saldırılara son vermeye
ve sorumluluk içinde hareket
etmeye davet ediyoruz. Gaz-
ze'de zulüm ve soykırım dur-
madıkça bölgemizin yeni
gerilimlere gebe olduğu açık-
tır” şeklinde konuştu. 

SaVunma SanaYİİ 
ÜrÜnlErİnİ İhraÇ 

ETTİğİmİZ ÜlkE SaYıSı 
185'E ÇıkTı 

Savunma sanayii ürünlerini
ihraç ettiğimiz ülke sayısının
185'e çıktığını söyleyen Erdo-
ğan, "İHA ve SİHA’lar kara
araçları, deniz platformları
başta olmak üzere ihraç edilen
ürün çeşidi ise 230’u buldu.
2012’den bugüne kadar top-
lam 50 ülkeyle 770 adet in-
sansız hava aracı için
sözleşme imzaladık. Sadece
2023 yılı İHA ihracatımızın
toplam tutarı 1,8 milyar dolara
ulaştı. Bir dönem tabanca
dahi verilmeyen ülkemiz
110’dan fazla ülkeye yüksek
kaliteli hafif silahlar ve ta-
banca ihraç ediyor. Geçtiğimiz
Şubat ayında beşinci nesil
savaş uçağımız KAAN ilk uçu-
şunu başarıyla gerçekleştirdi.
KIZILELMA ve ANKA-3 ile
artık bu alanda farklı bir lige
yükseliyoruz. Bundan on
sene, on beş sene, yirmi sene
önce tohumlarını serptiğimiz
projelerin hamdolsun bugün
meyvelerini toplamaya başla-
dık. Türkiye’nin gurur kaynağı
olan savunma şirketlerini ah-
laksızca hedef alınmasının ge-
risinde işte bu eşsiz başarı
hikâyesi vardır. Zihni sömürge
hâline getirilmiş beşinci kol
elemanları yerli ve millî firma-
larımıza ülkemizin yüz akı tek-
noloji projelerine saldırarak
iplerini ellerinde tutanlara karşı
diyet borçlarını ödemeye çalı-
şıyor.

Maalesef ülkemizde mu-
halefet aktörleri de bunlara
destek veriyor, sahip çıkıyor,
müfterilerin gönüllü avukatlı-
ğını üstleniyor. Savunma şir-
ketlerimize yönelik bu hayâsız
akınlar karşısında elbette biz
teslim olmayacak, asla geri
adım atmayacağız. Terör ör-
gütlerine nefes aldırmayan,
güvenlik güçlerimizin eli, kolu,
gözü olan, Türkiye’nin itibarını
ve nüfuz alanını artıran, Türk
ekonomisine katma değer
üreten, hasılı her alanda iftihar
vesilemiz olan şirketlerimizin
yanında olmayı kararlılıkla sür-
düreceğiz. Savunma sana-
yinde tam bağımsız Türkiye
hedefine ulaşıncaya kadar
durmadan, dinlenmeden mü-
cadele edeceğiz” açıklamasını
yaptı. İha

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, seçim nedeniyle 1,5 ay sonra gerçekleşen Kabine Toplan-
tısı sonrası açıklamalarda bulundu… Erdoğan, enflasyonla mücadeleye yönelik mesajlar verdi

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan’dan enflasyon mesajı
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çocuK Sağlığı ve Hastalık-
ları Uzmanı Dr. Mustafa Alper
Aykanat, ebeveynlerin çocuk-
ları susturmak için kullandığı
telefon, tablet ve TV gibi ekran-
ların, beyin gelişimini olumsuz
etkileyerek otizm, atipik otizm,
hiperaktivite ve dikkat eksikliği
gibi birçok hastalığı tetiklediğini
söyledi. 

Birçok ebeveyn, çocukla-
rını enerjisini atmaya yardım
etmek yerine teknolojik ekran-
ları kullanarak çocukları sustur-
mayı oyalamayı tercih ediyor.
Uzmanlar, anne karnından iti-
baren ekran radyasyonuna
maruz kalan çocukların ekrana
bağımlı bir şekilde gerçek dün-
yadan uzak büyümesinin be-
yinde ciddi problemlere yol
açtığına dikkat çekerek, 2 bo-
yutlu yaşam yerine 3 boyutlu
yaşamın önemine dikkat çeki-
yor. 

Çocuk Sağlığı ve Hastalık-
ları Uzmanı Dr. Mustafa Alper
Aykanat, ekran bağımlılığının
oluşturduğu olumsuz etkiler
dolayısıyla uyarılarda buluna-
rak, doğru bir beyin gelişimi
için ebeveynlere düşen görev-
leri sıraladı. 

“2 yaşına Kadar 
çocuKlarda ‘sıfır 

eKran’ olmalı” 
Çocuklarda beyin gelişimi-

nin anne karnından başlayıp, 2
yaşının sonuna kadar devam
ettiğine dikkat çeken Çocuk
Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı
Dr. Mustafa Alper Aykanat,
“Tüm ebeveynler, çocukların
enerjisine yetişebilmekte güç-
lük çekiyor. 

Çalışma temposu, bahçe
imkanı olmaması, parka gide-
meme, hava şartları gibi et-
menler çocukların enerjisini
atmada engel oluşturabiliyor.
Bunun yanı sıra pandemide bir-
çok çocuk da teknolojiye
düştü. 

Beyin, gelişim sürecine
anne karnından başlar, doğum-
dan 2 yılsonuna kadar gelişimi-
nin yüzde 99’unu tamamlar.
Anne hamilelik döneminde bile
çok fazla radyasyona maruz
kalmamalı. 

Buna ek olarak doğum son-
rası 2 yaşına kadar çocukların
teknolojiden uzak durması ge-
rekiyor. Çok ciddi bir şekilde
ekranın ‘sıfır’ olması önemli. 3
aydan itibaren farkındalık artar.
Dış uyaranları fark eden çocuk
bu zaman itibariyle 3 boyutlu
şeylerin farkına varır. 

Sevgi gösterilmesi, meyve,
sebze, oyuncaklarla vakit geçir-
mek ve dokunma duyuları
beyni geliştirir. 

Bunları yapmayı bırakıp,

ekran gösterir, dokunamadığı,
hissedemediği, koklayamadığı
2 boyutlu bir yaşama maruz bı-
rakırsanız, çocuğun beyni o şe-
kilde yönlendirilir ve dünyadan
soyutlanır. 

Dünyayı 3 boyutlu değil de
2 boyutlu yaşamaya devam
eder” dedi. 

“çocuKlar 
Kendİlerİnİ çİzgİ fİlm 
KaraKterİ sanıp, ona 

göre HareKet 
edİyor” 

Gerçek dünyadan uzakta,
ekran maruziyeti ile büyüyen
çocuklarda davranış ve kişilik
bozukluklarının yaşandığına
değinen Uzm. Dr. Mustafa
Alper Aykanat, “Bazen haber-
lerde çıkıyor, kendisini örümcek
adam, Süperman ya da çizgi
film karakteri sanan çocuklar
olabiliyor. 

Bu çocuklar kendilerini çizgi
film karakteri sanarak, olma-
ması gereken hareketlerde bu-
lunabiliyor. 

Bu tür şeyler çocuğun bey-
ninde tamir edilemeyecek ciddi
travmalara ve algı bozukluğuna
yol açıyor. 

Ekran bağımlılığına mü-
saade eden aileler, çocuklarını
ekrandan uzaklaştırdıklarında
madde bağımlısı gibi reaksiyon
alıyorlar.

Ekranın çocukları nasıl etki-
lediğini, ekrandan uzaklaştı-
ğında nasıl çılgına döndüklerini
gören ebeveynler bunun zararı-
nın farkına varıyor. 

Ben çocuk sağlığı ve hasta-
lıkları uzmanı olarak 3 yaşına
kadar ekranı kesinlikle önermi-
yorum. 

Çocukla 40 dakikada bo-
yunca oturup oyun oynayın,
resim yapın, boğuşun, güldü-
rün ve efektif zaman geçirin.
Çocukların fiziksel aktivite ile
enerjisini atmak büyük önem
arz ediyor” diye konuştu. 

“Ekran bağımlılığı otizm,
atipik otizm, hiperaktivite, dik-
kat eksikliği gibi birçok hastalık

oluşmasını tetikliyor” 
Birçok hastalığın tetiklen-

mesinde ekran bağımlılığının il-
gisi olduğuna da vurgu yapan
Aykanat, şunları söyledi: 

“Çocuğun enerjisi fiziksel
aktiviteye rağmen hala var ise
de çeşitli dokunma egzersizleri
yapılabilir. 

Oyun hamuru ya un ile gıda
boyası kullanılarak hamur yap-
tırarak, el becerilerini geliştire-
cek şekilde oynamaları ya da
çamurla oynamaları da etkili bir
yöntem olabilir. 

Çocukların enerjilerini doğru
bir şekilde atmak gerekir. Tek-
noloji çocukların beyin gelişi-
mini olumsuz etkileyerek otizm,

atipik otizm, hiperaktivite, dik-
kat eksikliği gibi birçok hastalık
oluşmasını tetikliyor. 

Bilimsel araştırmalarda bah-
sediliyor. Ekranlarda çocuğa ve
erişkinlere özel dalga boyları
var.

O yüzden erişkinler dizi iz-
lerken hipnotize olur, reklamda
kendine gelir, kanal değiştir-
meye çalışır. Çocuklar da ise
tam tersi, reklamlardaki dalga
boyu çocuklara özel olduğun-
dan çocuklar da reklama kitle-
nir kalırlar. Çocukların beynini
ekran marifeti ile bizim görme-
diğimiz dalga boylarıyla maale-
sef çok ciddi zararlar veriliyor.”
İHa

Çocuğu susturmada kullanılan ‘ekran’ 
Kalıcı hasar bırakıyor

Çocuklarda oluşan morlukları önemseyin

ÜlKemİzde 5 bin çocuk-
tan 1'inde görülen fakat ihmal
edilmemesi gereken hemofili
hastalığı hakkında Çocuk He-
matoloji Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi
Ömer Doğru açıklamalarda bu-
lundu.

Çocuklarda erken yaşta vü-
cutta oluşan morlukların önem-
senmesi gerektiğini ifade eden
Doğru, anne-babaları hemofili
farkındalığıyla ilgili uyardı. 

Hemofili, hayat boyu süren
genetik geçişli, kronik bir ka-
nama hastalığı olarak biliniyor.
Kanın pıhtılaşmaması nedeniyle
kanamanın durmaması veya

geç durmasıyla seyreden, nadir
hastalıklardan biri olarak tanım-
lanıyor. Hastalığın teşhisi ve te-
davisiyle ilgili Çocuk Hematoloji
Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi Ömer
Doğru, bilgilendirmede bu-
lundu. Doğru, genetik geçişli
kalıtsal kanama bozukluğu olan
hemofili için güncel tedavi yön-
temleri arasına giren gen teda-
visinin hastalara umut
olduğunu söyledi.  

"VÜcutta morluK,
etlerİn İçİnde Kanama 

görÜlmeKtedİr" 
Çocuk Hematoloji Uzmanı

Dr. Öğr. Üyesi Ömer Doğru,

"Hemofili hastalığı erkek ço-
cuklarında 5 binde bir olarak
görülmektedir. 

Ülkemizde 6-7 bin hemofili
hastası olduğu düşünülmekte-
dir. 

Bu hastalarda kanama
meyli vardır.

Hayatı tehdit eden kana-
malar olabilir. 

Özellikle erkek çocuklarında
vücutta morluk, etlerin içinde
kanama bulgularıyla çocuk ha-
reketli olmaya başladığı dö-
nemden itibaren
görülebilmektedir. 

Son yıllarda tedavisi konu-

sunda çok ciddi gelişmeler var"
dedi.  

"Hemofİlİ, gen 
tedaVİsİ İle çözÜme

KaVuşuyor" 
Tedavi yöntemleri hak-

kında bilgi veren Doğru, "Her
ne kadar bütün dünyada çok
yeni bir tedavi yöntemi olsa da
ülkemizde de gen tedavisi ya-
pılabilmekte ve bu hastalık ta-
mamen bir çözüme
kavuşabilmektedir. 

Diğer tedavi yöntemimiz
ise A hemofili hastalarında
eksik olan faktörün sürekli ye-
rine konması şeklinde uygu-
lanmaktadır. 

Bu da ne yazık ki, çoğu
zaman haftada 2-3 kez çocuk-
ların damar yolundan ilaç kul-
lanmasını gerektirmektedir.
Ancak yeni tedavi seçenekleri
arasında olan cilt altı uygula-
nan tedaviler ise 2-4 hafta
aralıklarla evde kolaylıkla uy-
gulanabilmektedir. 

Hemofili hastaları, uzun
süre yaşam kalitelerinin arttırıl-
ması için yeni tedavilerin ülke-
mizde kullanılabiliyor olması
gerekiyor" şeklinde konuştu. 

"mutlaKa uzmana 
başVurulmalı" 

Hastalığın belirtilerinden
söz eden Doğru, "Çocuğu-
nuzda ciddi bir travma olma-
dan vücudunda morluklar
oluşuyorsa, eklem içinde ka-

namalar oluyorsa, ağız diş eti
kanamaları oluyorsa mutlaka
çocuk uzmanı hekimi ya da
çocuk hematoloji uzmanına
başvurmanız gerekir. 

Eğer tedavi almadıysa, geç
tanı konduysa veya koruyucu
tedaviler alınmadıysa hayatı
tehdit eden beyin kanamaları
ve ölümlere yol açabilmekte-
dir. Tıp için çok çarpıcı tedavi
yöntemleri var. 

Son yıllarda Türkiye'de de
başarılı bir şekilde kullanılan
hem Hemofili A’da hem He-
mofili B’de gen tedavisinin, bu
hastalığın tamamen çözümü
için etkili olduğu görüldü" ifa-
delerini kullandı. 

Hastalık hakkında bilgi

veren Doğru, "Hemofili A ve B
birbirlerine klinik bulgular açı-
sından çok benziyorlar. A
daha sıklıkla görülüyor. 

Hemofili A’da faktör 8 ek-
sikliği vardır. Hemofili B’de
faktör 9 eksikliği vardır. 

İkisi de sadece erkek ço-
cuklarda görülürken Hemofili
C, faktör 11 eksikliği hem kız-
larda hem erkeklerde görüle-
bilir. 

Faktör dediğimiz de pıhtı-
laşmayı sağlayan proteinlerdir.
Hemofili farkındalığı, bu hasta-
lığın yaşam kalitesini artırabi-
lecek ve uzun süreli
sakatlıkları engelleyecek teda-
vilerin olduğunu bilmek gere-
kiyor" şeklinde konuştu. İHa

Geçmeyen alerjiye endoskopik çözüm
KulaK Burun Boğaz Has-

talıkları bölümünden Prof. Dr.
Erdem Eren, yılın her döne-
minde devam eden ve ilaçlarla
sonuç alınamayan alerjilerin
ameliyatla tedavi edilebildiğini
söyledi. Eren, “Akıntıyı, kaşın-
tıyı, hapşırmaları tetikleyen sini-
rimizi ameliyatla yakabiliyoruz.
Endoskop denen kamerayla
burnun içinden giriyor ve ameli-
yatı gerçekleştirebiliyoruz”

dedi. 
Baharın gelmesiyle birlikte,

polen alerjileri gibi alerjik reak-
siyonlarda önemli bir artış ya-
şanmaya başladı. 

Özellikle polen alerjisi olan
vatandaşlar, bu dönemde ha-
yatlarını büyük ölçüde etkileyen
semptomlarla mücadele etmek
zorunda kalıyor. Bazı hastalar
ise burun tıkanıklığı, hapşırma,
kaşıntı ve göz yaşarması gibi

sadece bahar aylarında değil,
tüm yıl boyunca yaşamak zo-
runda kalıyor. 

KBB hastalıkları bölümün-
den Prof. Dr. Erdem Eren, sene
boyunca süren ve ilaçla kontrol
atına alınmayan alerjileri ameli-
yatla tedavisinin mümkün oldu-
ğunu belirtti. Alerjiyi ikiye ayıran
Eren, “Alerjik rinit ve non allerjik
rinit (vazomotor rinit) olmak
üzere ikiye ayrılıyor. Alerjik rinit
daha çok çiçeklere, böceklere
karşı havada gezen alerjilerdir.
Tüm mevsime de yayılabilir, se-
nede 3-4 ay da görülebiliyor.
Bunun ilk tedavisi bir alerjen-
den kaçınmak, alerji hapları ve
burun spreyleri kullanmak. Bu
tedavi yöntemiyle şikayetlerini
kontrol edebildiğimiz çok has-
tamız var.

Bir de bu bahsettiğimiz şi-
kayetleri belli bir dönem değil
de tüm yıl boyunca yaşayan

vazomotor rinit dediğimiz hasta
grubu var. Bu hastalarda nor-
mal tedaviler çok etkili olmaya-
biliyor” dedi. 

Tüm yıl boyunca alerjiye
sebep olan sinire müdahale
edilebildiğine vurgu yapan
Eren, “Akıntıyı, kaşıntıyı, hapşır-
maları tetikleyen bir sinirimiz
var. Bu siniri ameliyatla yakabi-
liyoruz. 

Endoskop denen kamerayla
burnun içinden giriyoruz ve
ameliyatı gerçekleştiriyoruz.
Genelde alerjide burun etlerinin
de büyümeye başlaması bir tı-
kanıklık nedeni olabiliyor.

Bu işlemler sırasında burun
etlerini küçültmek de mümkün.
Ameliyatta dışarıda kesi olmu-
yor. 

Hastalarımıza ameliyat son-
rası bir hafta dinlenmelerini
öneriyoruz” diye konuştu. 

Her alerjisi olan hastanın

ameliyat için uygun olmadığının
altını çizen Eren, “Hastanın şi-
kayetlerinin bir döneme değil,
tüm yıla yayılmış olması gereki-
yor. Şikayetlerinin hekimler ta-
rafından verilmiş ilaçlarla veya
spreylerle geçmemiş olmaması
gerekiyor. Bunların dışında tüm
sene ilaç kullanan hastanın ilaç

kullanmayı bıraktıktan sonra şi-
kayetlerinin tekrarlıyor olması
gerekiyor. O sebepten ötürü
yılda birkaç kez bu şikayetleri
yaşayan hastalara ameliyat
önermiyoruz. Hastayı muayene
ettikten sonra tetkikler ışığında
yol izliyoruz” ifadelerini kul-
landı. İHa 
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Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1.
Lig 31. hafta mücadelesinde deplasmanda

karşılaşacağı Altay maçının hazırlıklarını sür-
dürdü.  Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1.
Lig 31. hafta karşılaşmasında deplas-
manda Altay’a konuk edecek. Siyah-be-
yazlılar, 19 Nisan Cuma akşamı saat
20.00’de Alsancak Mustafa Denizli Stad-
yumu’nda oynanacak mücadelenin hazır-
lıklarına bugün gerçekleştirdiği
antrenmanla devam etti.

Fikri Bayrıl Tesisleri’nde Teknik Direk-
tör Levent Devrim yönetiminde gerçekle-
şen antrenman ısınma hareketleriyle

başladı. Pas çalışmasıyla devam
eden antrenman 5’e 2 top kapma
oyunun ardından dar alan oyunla-

rıyla sona erdi.
Siyah-beyazlılar, bugün yapacağı

antrenmanla Altay maçı hazırlıklarını sürdü-
recek.

YunuseMre Belediyespor U16
Futbol Takımı, 18 - 21 Nisan tarihle-
rinde Kütahya'da yapılacak Türkiye
Şampiyonası 1.Kademe Müsabakaları
öncesi Yunusemre Belediye Başkanı
Semih Balaban'ı ziyaret etti. Başkan
Balaban takıma şampiyonada başarı-

lar diledi.
U16 Futbol İl Birinciliği'nde şampi-

yon olarak adını Türkiye Şampiyona-
sı'na yazdıran Yunusemre
Belediyespor U16 Futbol Takımı, 18 -
21 Nisan tarihlerinde Kütahya'da yapı-
lacak 1.Kademe Müsabakaları önce-

sinde Yunusemre Belediye Başkanı
Semih Balaban'ı makamında ziyaret
etti. Başkan Balaban, tüm takımı ba-
şarılarından ötürü tebrik ederek Tür-
kiye Şampiyonası'nda başarılar diledi.
Gençlerin daima yanında olacaklarının
altını çizen Balaban, "Gazi Mustafa
Kemal Atatürk'ün, 'Ben sporcunun
zeki, çevik ve aynı zamanda ahlaklısını
severim' sözü, iyi bir sporcuda bulun-
ması gereken özellikleri en güzel şe-
kilde vurguluyor. Pırıl pırıl gençlerimiz
var. Biz amatör sporun destekçisi ola-
cağız. Çok çalışacağız ve çalışmaktan
yılmayacağız. Gençlerimizin işini seve-
rek yapıp başarılı olacağına yürekten
inanıyorum" diye konuştu. Antrenör
Birol Yiğit ise Belediye Başkanı Semih
Balaban'a desteklerinden ötürü teşek-
kür ederek, "2008 yaş grubu takımı-
mız ile güzel bir istikrar yakaladık. Bu
takım son üç sezonda iki kez final oy-
nadı, bir kez de şampiyon oldu.
U16'da bu yıl il şampiyonu olduk. Ay-
rıca aynı takımımızla bir yaş küçük ka-
tıldığımız U17 İl Birinciliği Play Off
grubunda da lider durumdayız. Hede-

fimiz Kütahya'da şehrimizi layıkıyla
temsil etmek. Şampiyonada bize yakı-
şan mücadeleyi sahaya yansıtacağı-
mıza inanıyoruz" dedi. Ziyarete

Yunusemre Belediyesi Gençlik ve
Spor Hizmetleri Müdürü Abdullah Can
ve Kulüp Müdürü Etem Salih Aytaş da
eşlik etti. spor servisi

Başkan Balaban Yunusemre'nin U16'larını ağırladı

Manisa Celal Bayar Üniversitesi
personelinin katılımıyla gerçekleşen
29. Spor Etkinlikleri MCBÜ Prof. Dr.
İlhan Varank Yerleşkesi Kapalı Spor
Salonunda başladı.

Açılış programına Rektör Prof. Dr.
Rana Kibar, Rektör Yardımcısı Prof.
Dr. Ahmet Çetin, Genel Sekreter Öğr.
Gör. Erhan Doğan katıldı. 

29. Spor Etkinliklerinin açılışında

konuşan Rektör Prof. Dr. Rana Kibar,
sporun birleştirici bir güç olduğunu
ve üniversitenin her zaman sporu teş-
vik edeceğini söyledi.

Salihli Meslek Yüksekokulu ile

Strateji Daire Başkanlığı personelinin
karşılaştığı Rektör Prof. Dr. Rana Ki-
bar’ın ilk vuruşuyla 16 Nisan tarihinde
başlayan spor etkinlikleri futsal, tenis,
basketbol ve voleybol olmak üzere 4

branşta yapılacak.  
29. Spor Etkinlikleri, fikstürlerin

sonuçlarına göre oynanacak final
maçlarıyla 17 Mayıs tarihinde son bu-
lacak. spor servisi

Manisa CBÜ 29. Spor Etkinlikleri başladı

Manisa FK Altay’a bileniyorManisa FK Altay’a bileniyor
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